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Minulo leto je bilo polno vzponov in padcev, prineslo 
je veliko naporov in hkrati uresničenih želja. Ponosni 
smo na opravljeno delo in razvoj občine, obenem 
pa že stremimo k začrtanim ciljem v letu 2024.

V letu 2023 je bila naša občina deležna uspešnega 
nadaljevanja izgradnje optičnega omrežja z inve-
stitorjem T-2. Potek gradnje je obsegal dokončanje 
del v Placarju, Zg. Velovleku, Doliču, Destrniku, 
Janežovskem Vrhu in Vintarovcih ter se uspešno 
nadaljuje v Svetincih. Na optično omrežje je na 
novo dodatno priključenih več kot 120 objektov, od 
katerih jih večina že obratuje. 

V zaključni fazi je kolesarska pot Janežovci–RO. 
Čeprav so bila dela zaradi prerazporeditve sredstev 
začasno prekinjena, smo težavo hitro rešili. Aktivno 
smo sodelovali v različnih projektih, med drugim pri 
izgradnji avtobusnih postajališč in obračališča ter 
rekonstrukciji ceste in kolesarske steze Placar–Jane-
žovci. Avtobusna postajališča so v zaključni fazi, do 
konca minulega leta pa sta bila delno dokončana 
tudi križišče in odsek regionalne ceste. Preostala 
dela – vključno z zgornjo plastjo asfalta in pločni-
kom – bodo zaključena do spomladi 2024. Naša za-
veza k vzdrževanju ter posodabljanju lokalnih cest, 
javnih poti in šolskih poti ostaja nespremenjena.

Ukvarjali smo se tudi s posodobitvijo in obnovo 
prometne signalizacije, s poudarkom na avtobusnih 
postajališčih. Na Drstelji sta bili zgrajeni dve novi 
postajališči. V Janežovskem Vrhu smo za zagota-
vljanje varnosti pešcev razširili nevaren odsek ces-
te in sanirali pločnik v naselju. Cesta na Drstelji je 
bila asfaltirana, urejene so bile tudi različne cestne 
ugreznine. Kljub dodatnim delom zaradi neurij je 
vzdrževanje cest in javnih površin v letu 2023 pote-
kalo po načrtih. 

Občina je prednostno postavila javno razsvetljavo 
na območjih, kjer se izvajajo optična in električna 
omrežja. Zemeljska dela za izgradnjo javne razsvet-
ljave so potekala v Zgornjem Velovleku, Placarju, 
Janežovcih, Destrniku, Doliču in Svetincih. S prip-
ravljeno ozemljitveno napeljavo je zdaj mogoče 
namestiti več kot 100 kandelabrov. Stremimo k var-
čevanju z električno energijo in čim manjši svetlobni 
onesnaženosti, zato smo v lanskem letu zamenjali 

več kot 30 svetilk na obstoječi javni razsvetljavi, v 
letošnjem letu pa predvidevamo montažo še vsaj 
100 dodatnih svetilk. Vztrajno si prizadevamo za 
ureditev križišča v Gomilcih. 

Občina Destrnik je skupaj z 18 drugimi občinami 
pristopila k projektu celovite prenove vodovoda 
v Sp. Podravju, s ciljem zagotavljanja kakovostne 
oskrbe z vodo našim občanom. Stroka je prepozna-
la odseke, ki zahtevajo nujno obnovo, za 13 km pa je 
že izdelana projektna dokumentacija. Trenutno je v 
teku postopek pridobitve služnosti za gradbeno do-
voljenje. Zamenjani so bili trije hidranti, eden pa ob-
novljen. Občina je zgradila tri odseke vodovodnega 
omrežja v Destrniku, Placarju in Doliču ter izvedla 
potrebne prestavitve zaradi gradbenih del in okvar. 
Razvojno naravnani svetniki so v proračunu za leto 
2024 potrdili izgradnjo kanalizacijskega omrežja v 
Placarju, za kar je že pridobljeno gradbeno dovolje-
nje. Pripravljena je dokumentacija za pridobitev še 
dveh gradbenih dovoljenj, in sicer za kanalizacijo s 
črpališčem v Janežovcih in širitev čistilne naprave v 
Janežovcih.

Če povzamem, je bil v minulem letu v Destrniku za-
gotovljen izjemen napredek na področju infrastruk-
ture in okoljevarstvenih pobud. Subvencionirali smo 
čistilne naprave in vlagali napore v možnost izgra-
dnje obnovljivih virov energije, kot so sončne elek-
trarne na objektu osnovne šole in zdravstvenem oz. 
gasilskem domu, za kar smo tudi pridobili soglasje.

V minulem letu smo zaključili prvo fazo obnove 
pokopališča, nadaljujemo z drugo fazo, ki zajema 
razširitev poslovilnega prostora, rekonstrukcijo ve-
žice in ureditev parkirišča ter okolice. Dela potekajo 
intenzivno in v skladu s terminskim planom. 

Projekti, kot sta Zelena učilnica in ohranjanje kultur-
ne dediščine ter podpora izobraževanju in pomoč 
mladim, poudarjajo naš celostni pristop k razvoju 
kraja in prebivalcem. 

Kljub izzivom in naravnim nesrečam ostaja duh 
naše skupnosti močan, kar dokazujejo tudi naša 
prizadevanja za pomoč prizadetim v poplavah na 
na območju Savinjske in Koroške.

Vlasta Tetičkovič-Toplak

POZDRAV ŽUPANJE

Izdajatelj: Občinski svet občine Destrnik
Uredniški odbor: Tadej Urbanija, Tanja Hauptman, Simon Fridl
Glasilo prejemajo vsa gospodinjstva v občini Destrnik brezplačno
OBČAN, Janežovski Vrh 42, 2253 Destrnik • Tel.: 02 761 92 50 • Fax.: 02 761 92 52 • E-pošta: obcan.clanki@gmail.com 
Naklada: 950 kosov
Odgovorni urednik: Špela Pokeržnik, mag.
Računalniška priprava in tisk: Grafična forma Hutter 
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V koledarskem letu 2024 so bile sklicane tri seje 
Občinskega sveta Občine Destrnik. 

• 5. dopisna seja (3. januar) 

Svetnice in svetniki so se seznanili z Odlokom o 
spremembah in dopolnitvah Odloka o ustanovitvi 
javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna 
šola dr. Ljudevita Pivka Ptuj in potrdili sklep, s kate-
rim bo zavod lahko uredil vpis v razvid, ki je pogoj 
za financiranje dodatnega oddelka prilagojenega 
programa za predšolske otroke s strani Ministrstva 
za vzgojo in izobraževanje.

• 3. izredna seja (1. februar) 

Občinski svet Občine Destrnik se je seznanil z 
osnutkom Odloka o podelitvi koncesije za opravlja-
nje javne službe v osnovni zdravstveni dejavnosti na 
področju splošne/družinske medicine na območju 
Občine Destrnik (prvo branje). Cilj predlaganega 
odloka je ustvariti primerno pravno podlago za 
izvedbo postopka podelitve koncesije za področje 
splošne/družinske medicine na območju Občine 
Destrnik zaradi javnega interesa, ki narekuje, da je 

potrebno zavarovanim osebam omogočiti dostop 
do zdravstvene oskrbe.

• 6. dopisna seja (16. februar)

Občinski svet Občine Destrnik je sprejel Odlok o 
podelitvi koncesije za opravljanje javne službe v 
osnovni zdravstveni dejavnosti na področju splošne/
družinske medicine na območju Občine Destrnik 
(drugo branje).

Vir: Občina Destrnik
Pripravila: Špela Pokeržnik
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»Na Občini smo si zadali vzpostaviti mrežo defibrila-
torjev, da bodo le-ti enako dostopni vsem občanom. 
Do sedaj sta bila na območju občine le dva defibri-
latorja, in sicer na gasilskih domovih v Destrniku in 
Desencih. V letošnjem letu smo nabavili dodatne 
tri defibrilatorje, dva  je sofinanciralo Društvo AED, 
tretji pa je bil nabavljen iz sredstev vaškega odbora 
Gomila in sredstev, s katerimi razpolaga štab za Ci-
vilno zaščito,« je pojasnila županja Občine Destrnik 
Vlasta Tetičkovič-Toplak, ki je skupaj s predstavni-
kom Društva AED Samom Oblakom in poveljnikom 
Civilne zaščite Destrnik Antonom Žampa nove tri 
defibrilatorje predala predsednikom vaških odborov 
Gomila, Zg. Velovlek in Jiršovci.

Predaji defibrilatorjev je sledila predstavitev te-
meljnih postopkov oživljanja z defibrilatorjem, ki 
ga je demonstriral inštruktor temeljnih postopkov 
oživljanja z defibrilatorjem Davor Bilić iz podjetja 
Defib AED, d. o. o. Najprej je predstavil razliko med 
infarktom in zastojem srca, nato pa pojasnil, kako 
se odzivati nanju brez defibrilatorja in kako poteka 
postopek z uporabo defibrilatorja. 

»Izredno pomembno je, da imamo defibrilatorje 
nameščene v več naseljih občine, saj moramo v 
primeru zastoja srca čakati na reševalce iz Ptuja. V 
tem času lahko osebi že rešimo življenje. Ključne so 
namreč prve sekunde, minute. Dobro je tudi, da se 
čim več ljudi nauči uporabljati defibrilator,« je pove-
dal Anton Žampa, poveljnik Civilne zaščite Destrnik. 

V skrbi za občanke in občane se bo Občina Destrnik 
tudi v prihodnje trudila z naložbami za izboljšanje 
zdravstvene varnosti.

Vir: Občina Destrnik
Pripravila: Špela Pokeržnik

SKRB ZA ZDRAVJE OBČANOV V VSEH NASELJIH 
JE NA PRVEM MESTU

Avtor fotografij: Občina Destrnik

OBČAN MAREC 2024
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Županja Občine Destrnik Vlasta Toplak - Tetičkovič, 
podžupan Igor Ilec, viničar občinskega vinograda 
Anton Sever, člani Vinogradniško - sadjarskega 
društva Destrnik in člani Turističnega društva De-
strnik so poskrbeli za spomladanski rez vinske trte v 
občinskem vinogradu in potomki Stare trte iz mari-
borskega Lenta ob Viničariji.

Spomladanski rez trte sodi med prva ročna dela v 
vinogradih in je za vinogradnika strokovno tudi naj-
bolj zahtevno opravilo. Z rezjo se uravnava rodnost 
in obremenitev vinske trte, kar odločilno vpliva na 
kvaliteto grozdja in kasneje tudi vina.

“Šparon je treba pravilno prikrajšati in poskrbeti za 
dobro izrezovanje dvoletnega lesa, ki ga ne pot-
rebujemo več. Za šparon, ki bo rodil tekoče leto 
izberemo dobro olesenelo mladiko iz lanskega 
leta, ki je blizu glave trte in pod osnovno žico. Na 
koncu privežemo šparon ob osnovno žico in zimska 
rez trte je končana,” je delo opisal občiniski viničar 
Anton Sever. 

Zbrani so dogodek zaokrožili s prijetnim druženjem 
in domačimi dobrotami za pod zob!

Pripravila: Špela Pokeržnik

SPOMLADANSKI REZ TRTE OPRAVLJEN

Avtor fotografij: Občina Destrnik

OBČAN MAREC 2024
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Županja Destrnika Vlasta Tetičkovič-Toplak se je ob 
koncu minulega leta s predajo nove opreme zahva-
lila prostovoljnima gasilskima društvoma Destrnik 
in Desenci.

»Hvaležni smo našim vrlim gasilkam in gasilcem 
za vso nesebično pomoč ter skrb za varnost v naši 
skupnosti. S podarjenimi novimi motornimi žagami 
se jim želimo na nek način zahvaliti in pokloniti ter 
izraziti podporo njihovemu plemenitemu poslanstvu 
tudi v bodoče. Skupaj pozdravljamo njihov pogum in 
predanost pri reševanju nesreč,« sporoča županja. 

Županji sta se pridružila tudi podžupan Igor Ilec 
in poveljnik Civilne zaščite Destrnik Anton Žampa. 
Skupaj s predstavnikoma obeh prostovoljnih gasil-
skih društev so se pogovorili tudi o prihodnjem delu 
in njihovih načrtih.

Pripravila: Špela Pokeržnik

Drugi dan v letu 2024 so se pohodniki od blizu in 
daleč podali na tradicionalni pohod po poti Ivana 
Potrča in Matije Murka. Pohod predstavlja potova-
nje skozi čas in kulturo ter je hkrati poklon bogati 
literarni in intelektualni zapuščini dveh cenjenih ro-
jakov.

Pot, ki jo je zasnovala Viktorija Dabič iz Planinskega 
društva Ptuj, se vsako leto prične pri Knjižnici Iva-
na Potrča na Prešernovi ulici. Nato se vije mimo 
pomembnih znamenitosti, med drugim Potrčeve 
rojstne hiše na Štukih in skozi Mestni Vrh do rojstne 
hiše dr. Matije Murka na Drstelji.

V Občini Destrnik, na naslovu Drstelja 13, stoji 
rojstna hiša dr. Matije Murka, ki jo krasi spominska 
plošča Slovenskega etnološkega društva. Čeprav je 
prvotna zgradba že v času življenja Matije Murka 
pogorela, skrbno obnovljena hiša zdaj služi kot sve-
tilnik kulturnega ohranjanja. Lastnik Janez Žumer 
poleg Murkove dediščine gosti tudi manjši etnološki 
muzej. Tukaj se lahko obiskovalci potopijo v artefak-
te preteklih let, ki pričajo o pomembnosti varovanja 
naših kulturnih korenin.

»Dr. Matija Murko je ugledna osebnost slovenske 
intelektualne zgodovine. Svojevrsten polihistor je s 
svojimi prispevki zajemal literarno zgodovino, etno-
logijo in slavistiko. Murko se je izobraževal po vsej 
Evropi, od Destrnika do Dunaja in Moskve, njegovo 
znanstveno udejstvovanje pa je doseglo vrhunec 
v profesurah na prestižnih ustanovah, kot sta Uni-
verza v Gradcu ter filozofski fakulteti v Leipzigu in 
Pragi. Njegovo neumorno zavzemanje za ohranja-
nje etnološke dediščine je postavilo temelje za pri-
hodnje generacije znanstvenikov,« pojasni županja 
Občine Destrnik Vlasta Tetičkovič-Toplak, ki se je z 
veseljem udeležila letošnjega pohoda.

Čeprav je velik del svoje kariere preživel v tujini, Mu-
rkov vpliv na slovenski akademski in kulturni diskurz 
ostaja. Prestižna Murkova nagrada, ki jo podeljuje 
Slovensko etnološko društvo, je dokaz njegove 
trajne dediščine. Gre za priznanje posameznikom, 
ki izkazujejo izjemno etnološko raziskovalno spo-
sobnost, ohranjajo Murkov raziskovalni duh in so 
predani ohranjanju kulturne dediščine.

Pripravila: Špela Pokeržnik

POHOD PO POTEH IVANA POTRČA IN MATIJE MURKA

GASILCI Z NOVIMI MOTORNIMI ŽAGAMI

Avtor fotografij: Občina Destrnik

OBČAN MAREC 2024



7

GOMILCI DOBILI NOVO JAVNO RAZSVETLJAVO

FOTO UTRINEK

OBČAN MAREC 2024
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Na uradni spletni strani Občine Destrnik (www.destrnik.si) so objavljeni naslednji razpisi:

• JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV NA PODROČJU HUMANITARNIH IN OSTALIH DE-
JAVNOSTI OBČINE DESTRNIK ZA LETO 2024,

• JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV LJUBITELJSKE KULTURNE DEJAVNOSTI OBČINE 
DESTRNIK ZA LETO 2024,

• JAVNI RAZPIS ZA SOFINANCIRANJE PROGRAMOV ŠPORTA OBČINE DESTRNIK ZA LETO 2024.

Prijave na javne razpise je potrebno oddati na razpisnih obrazcih skupaj z dokazili oziroma prilogami, ki jih 
zahtevajo obrazci.

Prijave morajo biti oddane do ponedeljka, 8. aprila 2024, do 14. ure v sprejemni pisarni Občine Destrnik, 
ali oddane na pošto s poštnim žigom do vključno 8. aprila 2024.

Občinska uprava Občine Destrnik

Na podlagi 8. člena Odloka o priznanjih Občine Destrnik (Uradni vestnik občine Destrnik, št. 4/2010), 
Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih Občine Destrnik (Uradno glasilo Slovenskih 

občin, št. 9/2018) in Odloka o spremembi Odloka o priznanjih Občine Destrnik (Uradno glasilo 
Slovenskih občin, št. 8/2019) Komisija za odlikovanja in priznanja Občine Destrnik objavlja

Razpis za zbiranje predlogov za priznanja Občine Destrnik za leto 2024

1. Priznanja Občine Destrnik so:
1. Naziv Častni občan Občine Destrnik, 
2. Plaketa Občine Destrnik, 
3. Priznanje Občine Destrnik:

- Zlato priznanje Občine Destrnik,
- Srebrno priznanje Občine Destrnik,
- Bronasto priznanje Občine Destrnik.

2. Pogoji za dodelitev priznanja
Naziv častni občan prejme posameznik za izjemen prispevek na področju gospodarstva, znanosti, umetno-
sti, kulture, šolstva, športa, humanitarnih ali drugih dejavnosti, ki imajo trajen pomen za razvoj in ugled 
občine doma in v tujini. Častni občan prejme ob podelitvi naziva posebno listino o podelitvi naziva. 
Plaketo Občine Destrnik prejme posameznik, podjetje, zavod, organizacija, društvo, skupina, združenje ali 
druga pravna oseba za izjemen prispevek na področju gospodarstva, šolstva, znanosti, umetnosti, kulture, 
športa, humanitarnih ali drugih dejavnosti, ki imajo trajen pomen za razvoj in ugled občine doma in v tujini. 
Zlato priznanje Občine Destrnik podeli Občinski svet Občine Destrnik za izredno življenjsko delo ter dol-
goletne vrhunske uspehe in dosežke na področju gospodarstva, kmetijstva, šolstva, znanosti, umetnosti, 
kulture, športa, humanitarnih ali drugih dejavnosti, ki so pomembne za razvoj in ugled Občine Destrnik ter 
praviloma pomenijo zaključek kariere pri posamezniku ali zrelo fazo razvoja izredno uspešne skupine. 

Srebrno priznanje Občine Destrnik podeli Občinski svet Občine Destrnik za vrsto odmevnih dosežkov v 
daljšem časovnem obdobju na področju gospodarstva, kmetijstva, šolstva, znanosti, umetnosti, kulture, 
športa, humanitarnih ali drugih dejavnosti, ki so pomembne za razvoj in ugled Občine Destrnik ter pravilo-
ma pomenijo izjemno uspešnost posameznika na polovici delovne kariere ali izjemno uspešnost skupine 
v fazi njene potrjene rasti. 

PRIZNANJA OBČINE DESTRNIK ZA LETO 2024

JAVNI RAZPISI OBČAN MAREC 2024
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Bronasto priznanje Občine Destrnik podeli Občinski svet Občine Destrnik za nadpovprečne začetne ali 
večkratne uspehe v kratkem časovnem obdobju in kot vzpodbudo za nadaljnje ustvarjalno delo na po-
dročju gospodarstva, kmetijstva, šolstva, znanosti, umetnosti, kulture, športa ter humanitarnih ali drugih 
dejavnosti. 

3. Postopek podeljevanja
Predloge za podelitev priznanj lahko podajo posamezniki, družbe, zavodi, politične in druge organizacije, 
skupnosti, društva ter organi lokalnih skupnosti.
   Predlog mora biti predložen v pisni obliki in mora vsebovati: 

–  splošne podatke o predlagatelju, 
–  predstavitvene podatke o kandidatu, 
–  vrsto priznanja, za katerega je kandidat predlagan, 
–  utemeljitev pobude s podrobnejšim opisom uspeha ali dosežkov, zaradi katerih je 
   predlagana podelitev, 
– datum predloga.

4. Zbiranje predlogov
Komisija za odlikovanja in priznanja bo predloge zbirala do četrtka, 11. aprila 2024, do 12. ure. Predlogi se 
oddajo osebno, ali se pošljejo na naslov: Občina Destrnik, Janežovski Vrh 42, 2253 Destrnik. Predlogi se 
lahko pošljejo tudi na elektronski naslov: obcina.destrnik@destrnik.si.

5. Podelitev priznanj
Komisija bo zbrane predloge proučila, Občinski svet Občine Destrnik pa bo sprejel sklep o podelitvi pri-
znanj, ki bodo podeljena na občinskem prazniku v letu 2024.

Datum: 15. 2. 2024, Št. zadeve: 011-1/2024-2

Komisija za odlikovanja in priznanja Občine Destrnik

Na fotografiji prejemniki priznanj Občine Destrnik za leto 2023

OBČAN MAREC 2024
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Vpis predšolskih otrok za šolsko leto 2024/2025 je možen od 26. 2. 2024 – 29. 3. 2024. Informacije lahko 
dobite na tel. št. 02/761 92 14 vsak delovni dan med 8. in 15. uro.

Zakon o spremembah in dopolnitvah Zakona o nalezljivih boleznih (Ur. l. RS, št. 142/20) v 51.a členu 
določa, da mora biti otrok pred vključitvijo v vrtec cepljen proti ošpicam, mumpsu in rdečkam, razen če za 
opustitev cepljenja obstajajo medicinski razlogi, ugotovljeni z odločbo o opustitvi cepljenja. 

Vloge za vpis, ki jih dobite v tajništvu oziroma na spletni strani OŠ Destrnik-Trnovska vas, oddajte najka-
sneje do 29. 3. 2024:

- osebno v tajništvu OŠ Destrnik-Trnovska vas, Janežovski Vrh 45, Destrnik, 

   vsak delovni dan med 7.30 in 14.30 uro,

- po pošti na naslov: 

   OŠ Destrnik-Trnovska vas, Janežovski Vrh 45, 2253 Destrnik,

- na e-naslov: knjigovodstvo@os-destrnik-tv.si.

Vloge za vpis, ki so bile že oddane med šolskim letom, se pri tem razpisu upoštevajo.

Prijazno vabljeni!
Ravnatelj: mag. Drago Skurjeni

JAVNI RAZPIS ZA VPIS PREDŠOLSKIH OTROK 
V VRTEC PRI OŠ DESTRNIK IN VRTEC PRI PŠ TRNOVSKA VAS

Člani  kulturnega društva Destrnik so se v začetku 
februarja zbrali na občnem zboru, kjer so pregledali 
dogodke in aktivnosti, ki so jih organizirali in izvedli v 
lanskem letu ter izvolili novo vodstvo društva.

Za uvod v občni zbor je moška komorna skupina 
zapela pesmi Oj, Triglav, moj dom in Prav lepa je 
urbanska fara. Sledilo je poročilo dosedanjega 
predsednika društva Simona Fridla, ki je predsta-
vil delovanje društva v preteklem letu. V začetku 
lanskega februarja so organizirali stand up nastop 
Tadeja Toša in napolnili Volkmerjev dom kulture. 
Dejavna je bila tudi moška komorna skupina, ki je 
izvedla koncert v sklopu prireditev ob občinskem 
prazniku, na katerega so povabili tudi nekaj gostov. 

V preteklem letu so nadaljevali dobro sodelovanje 
s Kulturnim društvom Sveta Ana, s katerim so se 
podali na gostovanje v Benetke, kjer so si ogledali 
mesto ter nastopili v sosednjem mestecu Lido di Je-
solo. Nadaljevali so tudi zdaj že tradicionalni prižig 

DELOVANJE KULTURNEGA DRUŠTVA DESTRNIK ZELO USPEŠNO

OBČAN MAREC 2024
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prazničnih luči v decembru, ki ga je popestril obisk 
Božička. Ob tem dogodku so se povezali in sode-
lovali z Društvom kmetic in gospodinj Destrnik, 
Turističnim društvom Destrnik in PDG Destrnik, 
katerih člani so pomagali pri izpeljavi dogodka. V 
sklopu prazničnega decembra so pripravili predsta-
vo Škratji dol, ki je bila namenjena najmlajšim ob-
čanom. Skozi vse leto je bilo društvo prisotno tudi 
v glasilu Občan, kjer so v rubriki Minuta za kulturo 
objavljali literarna dela naših pesnikov. Predsednik 
se je ob tej priložnosti zahvalil Občini Destrnik, ki 
je prisluhnila predlogom za povišanje proračunskih 
postavk za financiranje kulturnega in tudi drugih 
društev. Z omenjeno finančno pomočjo občine in 
denarjem, ki so ga zbrali z nastopom Tadeja Toša, 
so kupili digitalni klavir. Omenimo še, da se je likov-
na skupina, ki je bila ustanovljena v času mandata 
dosedanjega predsednika, vključila v projekt Mala 
pozornost za veliko veselje. 

Ob koncu poročila se je predsednik vsem zahvalil 
za sodelovanje in izpostavil trud, s katerim so okre-

pili vezi s kulturnimi društvi na širšem območju ter 
se tesneje povezali tudi z drugimi društvi v občini. 
Svoje delo so predstavile tudi posamezne sekcije, 
ki so veliko prispevale k delovanju društva s svojimi 
nastopi in prireditvami. Izpostavimo še, da je dru-
štvo v tem času stopilo v korak s časom in uredilo 
svojo Facebook stran ter pričelo z urejanjem arhiva 
in dokumentacije. 

Društvo je podelilo tudi dve zahvali in eno prizna-
nje. Zahvalo sta prejeli Turistična kmetija Lovrec 
za uspešno sodelovanje z društvom in pomoč na 
prireditvah v preteklem mandatu ter Folklorno dru-
štvo Rožmarin Dolena za uspešno sodelovanje na 
prireditvah in med društvoma v preteklem mandatu. 
Priznanje KD Destrnik za aktiven pristop k izvajanju 
programa društva in pomoč pri organizaciji prire-
ditev v preteklem mandatu je prejel blagajnik Žan 
Lorenčič. Izvedene so bile tudi volitve za novega 
predsednika društva, ki ga sedaj vodi Anton Žampa. 

Pripravil: Tadej Urbanija

V DRUŠTVIH SE DOGAJA

Avtor fotografij: KD Destrnik

OBČAN MAREC 2024
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Kristina Hauptman je članica Turističnega društva 
Destrnik od leta 1999. V svojem 24-letnem članstvu 
je bila tajnica in blagajničarka društva. Vsa leta je 
članica Komisije za urejenost kraja in objektov v 
Občini Destrnik. Od leta 2004 vodi občne zbore in 
kmečke igre. Je nepogrešljiva na naših prireditvah 
oz. dogodkih (kmečki praznik, projekt Od lanu do 
platna). Spomladi posadi in skrbi za rože na oknih 
turističnega doma. V vseh letih članstva je bila 
pobudnica za razne projekte in aktivnosti, kot so 
rekreativno kolesarjenje, hoja po starih peš poteh, 
kmečke igre. Vse delo v Turističnem društvu Destrnik 
opravlja prostovoljno, zato predlagamo, da se ji po-
deli Posebno priznanje za prizadevno prostovoljno 
delo v turistični društveni organizaciji.

Priznanje je bilo podeljeno v hotelu Perla v Novi Go-
rici 13. novembra, na dnevih slovenskega turizma. 
Iskrene čestitke. 

Pripravila: Tanja Hauptman

POSEBNO PRIZNANJE TURISTIČNE ZVEZE SLOVENIJE 
KRISTINI HAUPTMAN

PUST MASTNIH UST

Avtor fotografij: Arhiv društva

Pustni čas je v našo občino prinesla likovna de-
lavnica, ki jo je pripravila Likovna skupina Kul-
turnega društva Destrnik v začetku februarja. 

Vera Kovačević je za najmlajše ponovno pripravila 
zabavno in razigrano delavnico, ki je tokrat minila 
v znamenju pusta. Udeleženci so s seboj prinesli 
pisane barve in klobuke ter se skupaj našemili. Za 
posebne poslikave je poskrbela vizažistka Sabrina 
Rankovec, Vera pa je iz krep papirja izdelala ušesa 
za vse mucke, leve, srnice in druge like, v katere so 
se pobarvali. Srečanja se je udeležila tudi županja 
Občine Destrnik in vse presenetila s krofi ter se tudi 
sama prepustila maskiranju, prejela pa je tudi ročno 
izdelan šopek rož. 

Pripravil: Simon Fridl

Avtor fotografij: Arhiv društva
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SREČANJE LOVCEV V DESTRNIKU

V soboto, 13. januarja, so člani Lovske družine 
Destrnik pripravili srečanje lovcev sosednjih dru-
štev in obenem lov na lisico in šakala. 

Srečanja so se udeležili lovci iz lovskih družin Jože 
Lacko Ptuj, Trnovska vas, Juršinci, Vitomarci in 
seveda člani domačega društva. O dogodku lo-
vec Anton Sever pove: »Lepo vreme je združilo 60 
lovcev, ki smo se na našem območju podali na lov. 
Bili smo uspešni, saj smo ujeli enega nevarnejših 
roparjev, šakala. Gre za žival, ki plen ubije, se naje 
in gre ponovno iskat svežo hrano. Šakala smo dali 
na kosmato stran, na dlako, kot se reče v lovskem 
žargonu.« Po lovu so se ponovno zbrali v lovskem 
domu, kjer dobre volje ob domači kapljici in pečenki 
ni zmanjkalo do poznih ur.

Pripravil: Simon Fridl Avtor fotografij: Lovska družina Destrnik

OBČAN MAREC 2024
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»Društvo združuje takšne upokojenke in upokojen-
ce, ki se nismo predali samo počivanju in brezdelju, 
ampak smo aktivni in ustvarjalni tudi v tretjem ob-
dobju življenja,« je v uvodnem pozdravu na letoš-
njem občnem zboru izpostavil predsednik Društva 
upokojencev Sveti Urban Destrnik Vladimir Vindiš.

Po začetnih formalnostih je predsednik Vindiš 
predstavil izvedene aktivnosti za leto 2023: »Lansko 
leto je bilo uspešno za naše društvo, saj smo ures-
ničili vse zastavljene naloge. Uspelo nam je narediti 
pol fasade na našem objektu, za kar gre zahvala 
Občini Destrnik in njenemu vodstvu, ki je zagoto-

V soboto, 17. februarja, je v Volkmerjevem 
domu kulture potekal občni zbor članic in članov 
Društva kmetic in gospodinj Destrnik. Opravili 
so pregled aktivnosti v preteklem letu in si zadali 
nove načrte, obenem pa se spomnili zadnjih de-
lavnic, ki so minile tudi v znamenju pusta. 

Občni zbor so na povabilo otvorili pevci Moške ko-
morne skupine Kulturnega društva Destrnik, ki so 
zapeli tudi skupno pesem s članicami, ki jih bodri 
Marija Stöger. Članice so se v letu 2023 družile ob 
materinskem dnevu, pripravile malico in sodelovale 
na čistilni akciji, pekle pecivo ob občinskem prazni-
ku, v sodelovanju z Društvom starodobnih vozil Sv. 
Urban organizirale žetev pšenice, trebile in pripravi-
le razstavo iz buč, sodelovale v projektih LAS, trgale 
in ličkale koruzo, izdelovale adventne venčke in se 
odpravile na ekskurzijo, leto pa so zaključile z druže-
njem v Gočovskem dvorcu. 

Še posebej so ponosne na svoja srečanja ob pone-
deljkih v kuhinji Volkmerjevega doma, kjer še vedno 
veselo ustvarjajo. Na zadnji delavnici so, kot pove 
predsednica društva Karmen Požar, pekle krofe v 
času pusta in jih polnile s kremo, narejeno iz mar-
melade iz hokaido buče, izdelovale pa so tudi slad-
ke košarice. »V letu 2024 načrtujemo druženja ob 
materinskem dnevu, vsak ponedeljek na delavnicah 
ob novih receptih in ročnih spretnostih, sodelovale 
bomo tudi z Občino Destrnik. Ponovno bomo žele 
pšenico, ličkale koruzo in trebile buče, pripravile 
razstavo, izdelovale novoletne voščilnice in adven-
tne venčke ter se odpravile na izlet. Želimo pa si 
ob delu tudi prepevati z našo Marijo,« plan dela 
predstavi Požarjeva. Občni zbor se je končal v spro-
ščenem vzdušju ob dobri hrani in sladkih dobrotah 
izpod rok članic. 

Pripravil: Simon Fridl

MARLJIVE KMETICE IN GOSPODINJE

PESTRO IN AKTIVNO LETO 2023 ZA UPOKOJENKE 
IN UPOKOJENCE

Avtor fotografij: Arhiv društva
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vila ves gradbeni material, ter vsem, ki so pod 
vodstvom našega gospodarja Milana Simoniča 
izvedli potrebna fasaderska dela. Hvala tudi na-
šim članicam, ki so ob tem poskrbele za malico 
in čiščenje.« 

Nadaljeval je z naslednjimi besedami: »Minulo 
leto smo kar dvakrat izpeljali druženje na Hrva-
škem: počastitev materinskega dneva in marti-
novanje. Na martinovanju so se nam pridružili 
člani in članice DU Andraž nad Polzelo. Odpravili 
smo se tudi na izlet v Opatijo, Reko in Trsat, v 
prazničnem decembru pa smo obiskali novole-
tni Varaždin. Redno smo obiskovali naše člane, 
ki so dopolnili 90 let in jih obdarili. Ob začetku 
šolskega leta so naši člani en teden pomagali 
pri varovanju najmlajših na cesti, da so bili varni 
na poti v šolo. Izvedli smo druženje vseh s tra-
dicionalnim piknikom. Postavili smo klopotec in 
z ekipo sodelovali na povorki ob kmečkem pra-
zniku. Izvedli smo prvenstvo v kegljanju na vrvici 
za Spodnje Podravje. Redno smo se udeleževali 
prireditev v občini, na katere smo bili povabljeni. 
Sodelovali smo tudi z drugimi društvi v občini, saj 
nas ravno to povezovanje vse dela močnejše.«

»Udeleževali smo se prireditev v pobratenem 
društvu Andraž nad Polzelo. Veselimo se vsake-
ga srečanja z našimi prijatelji in prepričan sem, 
da si vsi skupaj želimo še več dobrega sodelova-
nja. Zelo uspešni so bili kegljači ženske in moške 
ekipe, prav tako sta bili uspešni ženska in moška 
ekipa v pikadu. Čestitke vsem za dosežene uspe-
he. Znotraj društva zelo uspešno deluje tudi sek-
cija Starejši za starejše, ki opravlja humanitarno 
delo, s katerim pomaga marsikateremu našemu 
članu in starejšim onemoglim,« je ponosen na 
člane društva Vindiš.

»Iskreno se zahvaljujem vsem in vsakemu po-
sebej za vsakršno opravljeno delo in aktivno 
soustvarjanje pri dejavnostih društva. Prav tako 
hvala županji, občinskemu svetu in občinski 
upravi za vso podporo, pomoč in sodelovanje,« 
še zaključi.

Predsednik Vindiš je ob zaključku pozval vse čla-
ne, da se v čim večjem številu pridružijo športnim 
aktivnostim, kot so kegljanje, pikado, kolesarje-
nje, pohodništvo. Lep pozdrav pa je namenil tudi 
članicam in članom iz pobratenega DU Andraž 
nad Polzelo, ki so se prav tako udeležili dogodka.

Po uradnem delu je sledilo prijetno druženje, ki 
ga je z zvoki harmonike popestrila Nina Horvat. 

Pripravila: Špela Pokeržnik Avtor fotografij: Arhiv Občine Destrnik
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Mesec december je postregel s pestrim 
dogajanjem, ki se je vrtelo okrog prazni-
kov in priprav nanje. V aktivnosti so se 
vključili župljani vseh starosti in različne 
skupine, ki delujejo v župniji. 

Pred prvo adventno nedeljo, 2. decembra, 
je potekala delavnica izdelovanja adventnih 
venčkov, kasneje pa oratorijski dan. Vodja 
oratorija, Mirjana Fladung o pestri soboti 
pove: »Zbralo se je 28 otrok in 8 animator-
jev. Na pomoč pri delavnicah so priskočili 
tudi starši. Skupaj smo ustvarili zelo uni-
katne venčke, ki smo jih naslednji dan pri 
nedeljski sveti maši blagoslovili in odnesli 
domov, kjer smo prižgali že prvo svečko. 
Tudi tema oratorijskega dne je bil božič in 
rojstvo Jezusa.« 

V naslednjem tednu je že tradicionalno 
pridne otroke v spremstvu angelov obiskal 
sveti Miklavž. Otroci so ga pričakali s pe-
smijo in molitvijo, dobri mož pa jim je oblju-
bil, da se čez leto dni ponovno vrne. 

Polnočnico in mašo na božično jutro so 
pričeli animatorji, ki so pripravili božično 
zgodbo, prepleteno z božičnimi pesmimi. 
»Pričarali smo čudovito zgodbo, ki se kdaj 
pa kdaj odvija pri vsakem izmed nas doma. 
Naše voščilo pa je bilo tudi letos jasno in 
polno upanja: Naj ta luč posveti v srce vsa-
kega človeka; zdravega in bolnega, mla-
dega in starega, učenega in preprostega, 
čisto vsakega. Radi bi, da bi v svetlobi te 
luči odkrili poti, ki vas bodo vodile do ljudi, 
do bratov in sester. Potem se v sveti noči ne 
bo rodil samo Jezus, ampak se bo po njem 
rodila tudi skupnost, v kateri nihče ne bo 
prezrt, nihče osamljen, nihče odveč,« o bo-
žični zgodbi in sporočilu pove Fladungova.

Zadnjo nedeljo v letu, ki je bila obenem tudi 
zadnji dan v letu 2023, so se pri sveti maši 
zbrali zakonci jubilanti. Dvanajst parov, ki je v 
preteklem letu obeležilo obletnico prejema 
zakramenta svetega zakona, se je po maši 
družilo v veroučni učilnici. Za pogostitev so 
poskrbeli sodelavci Karitasa, zakonci pa so 
si izmenjali pomembne življenjske izkušnje 
in recepte za uspešen zakon. 

Pripravil: Simon Fridl

DECEMBRSKO DOGAJANJE V NAŠI ŽUPNIJI

Avtor fotografij: Mladinska skupina Sv. Urban Destrnik
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Veteranke in veterani Gasilske zveze Destrnik so se v 
začetku minulega decembra zbrali na vsakoletnem 
srečanju. Dogodka se je udeležilo 25 veteranov iz 
obeh društev, 13 veteranov  PGD Destrnik in 12 
veteranov PGD Desenci. 

»Srečanje je namenjeno predvsem spominu in zah-
vali za negovanje tradicije gasilstva v naši občini. 
Gre za člane, ki več niso operativno aktivni, ampak 
sooblikujejo delovanje društva in pomagajo pri 
vseh potrebnih delih. Zavedamo se, da je dober 

medgeneracijski odnos v društvu najboljši recept za 
uspešno delovanje, zato si želimo, da bi še naprej 
gojili to sodelovanje z veterani, ki predajajo svoja 
znanja in izkušnje mlajšim kolegom. Zaradi njih in 
njihovih trdnih temeljev je danes obema prostovolj-
nima gasilskima društvoma v občini veliko lažje,« 
je ob srečanju izpostavil Tilen Krepek, namestnik 
predsednika PGD Destrnik in predsednik Komisije 
za veterane GZ Destrnik.

Pripravila: Špela Pokeržnik

DECEMBRSKO SREČANJE VETERANOV GASILSKE ZVEZE DESTRNIK

Avtor fotografij: Arhiv društva

AKTIVNOSTI  DRUŠTVA VINOGRADNIKOV IN SADJARJEV 
OSREDNJE SLOVENSKE GORICE

V nedeljo, 21. januarja, so vinogradniki pripravili tra-
dicionalni Vincekov pohod in rez trte, dober mesec 
dni kasneje pa so se ponovno srečali na občnem 
zboru.

Član društva Andrej Polanec pripoveduje: »Pot nas 
je vodila po slovenjegoriških gričih, mimo gostišča 
Lacko, naprej do kmetije Sever, kjer so nam prip-
ravili okrepčilo, nato čez gozdove do Grajenščaka 
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V soboto, 9. decembra, je Kulturno društvo De-
strnik pripravilo prižig lučk in program pred ob-
darovanjem otrok. Občina Destrnik je tudi letos 
zanje zagotovila darila, k sodelovanju pa so se z 
veseljem odzvala tudi druga društva v občini. 

Obiskovalci so si lahko ogledali program, v katerem 
so nastopili Moška komorna skupina in Folklorna 
skupina Kulturnega društva Destrnik, Špela Čuš ter 
Aleksandra Papež. Društvo je pripravilo stojnico s 

kuhanim vinom in čajem, k sodelovanju pa je pova-
bilo tudi Turistično društvo Destrnik, ki je prav tako 
ponudilo tople napitke. Društvo kmetic in gospodinj 
je poskrbelo za sveže pripravljeno pecivo, na stojnici 
pa so se predstavili tudi najmlajši člani Prostovolj-
nega gasilskega društva Destrnik, ki so ponosno 
pokazali izdelke z novembrske delavnice. 

Zbrane je nagovorila tudi županja, ki je ob tem 
zaželela: »Smo v mesecu decembru, v času, ko se 

ter nazaj na posestvo šole za turizem, ekonomijo 
in kmetijstvo na Grajenščaku. Na posestvu smo se 
okrepčali s toplim obrokom in dobro vinsko kaplji-
co.« Pohodnike so pozdravili ravnateljica mag. Dar-
ja Harb, ki je bila tudi gostiteljica, županja Mestne 
občine Ptuj Nuška Gajšek, deveta ptujska vinska 
kraljica Lucija Kramer, predsednik primestne četrti 
Grajena Luka Žižek in predsednik Društva vinograd-
nikov in sadjarjev Andrej Rebernišek. 

Prvi rez trte je blagoslovil destrniški župnik Jože 
Škofič, za pijačo pa je poskrbel aktualni kletar Jože 
Füršt s pomočjo ostalih kletarjev. Praktični prikaz 
reza vinske trte je vodil mag. Matej Rebernišek. 

Člani in članice društva so se v soboto, 24. februar-
ja, ponovno zbrali v prostorih Prostovoljnega gasil-
skega društva Destrnik na občnem zboru. Za uvod 
je z napitnicami poskrbela Moška komorna skupina 
Kulturnega društva Destrnik, nato pa je sledil uradni 
del s podajanjem in sprejemanjem poročil ter plana 
dela za letošnje leto. Sledilo je druženje ob žlahtni 
kapljici, ki so jo pridelali člani društva. 

Pripravil: Simon Fridl

BOŽIČNO OBDAROVANJE OTROK IN PRIŽIG LUČK

Avtor fotografij: Andrej Polanec

OBČAN MAREC 2024
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zazremo nazaj, ko potegnemo črto čez vse dobro 
in slabo ter se zazremo v novo leto, polni upanja in 
radosti. Ob prihajajočem prazniku vam želim bla-
goslovljen božič v krogu družine, praznik vrednot in 
spoštovanja. Želim vam, da dostojno praznujete dan 
samostojnosti in enotnosti ter da imate v novem 
letu veliko mero spoštovanja, medsebojnega razu-

mevanja ter predvsem obilo zdravja.« Po nagovoru 
so obiskovalci skupaj odštevali do prižiga praznične 
okrasitve, ob koncu programa pa je približno 150 
otrok obdaril Božiček v spremstvu škratov. 

Pripravil: Simon Fridl

ŠKRATJI DOL

Avtor fotografij: Darjan Klemenčič

Kulturno društvo Destrnik je sredi minulega 
decembra v sodelovanju z ustvarjalkami iz Rad-
gonskega odra pripravilo predstavo Škratji dol. 

Predstavo o pomenu prijateljstva in sodelovanja 
so zasnovale specialne pedagoginje, ki obenem 
rade stopijo na oder in na zabaven, inovativen ter 
interaktiven način najmlajšim približajo pomembne 
vrednote. Tudi tokrat najmlajši niso ostali le opa-
zovalci zgodbe, temveč so tudi sami imeli možnost 
stopiti na oder in pomagati pri soustvarjanju zgod-
be. Vsak je s seboj prinesel kak okrasek od doma, 
ali pa si ga izposodili od jelenčka ali škarta in ga 
obesili na božično drevo. Skupaj so tako pomagali 
jelki uresničiti sanje, obenem pa so s povezovanjem 
odkrili najlepše darilo, ki ga lahko podarimo drug 
drugemu, to je prijateljstvo.  

Pripravil: Simon Fridl Avtor fotografij: Simon Fridl

OBČAN MAREC 2024
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V začetku leta je potekal občni zbor Prostovoljnega 
gasilskega društva Desenci, na katerem so opravili 
analizo dela v preteklem letu in si zastavili načrte za 
naslednje. V okviru delovanja društva je potekalo 
veliko dogodkov, s katerimi so popestrili dogajanje 
v občini.

Postavitev »presmeca« pred farno cerkvijo, udelež-
ba na Florjanovi maši, priprava druženja ob postavi-
tvi »majpana«, sodelovanje na Poli maratonu, stro-
kovne ekskurzije, udeležba na gasilski vaji skupaj z 
zvezo Trnovska vas-Vitomarci ter udeležba gasilcev 
na različnih prireditvah in tekmovanjih so zdaj že 
tradicionalni dogodki, vpisani v vsakoletni društveni 
koledar. 

Pohvalno je, da so tudi v lanskem letu pripravili tra-
dicionalno Srečanje pod lipo s prisrčnim kulturnim 
programom, ki se ob tem velikem prazniku dneva 
državnosti tradicionalno prireja v PGD Desenci, na 
kar smo lahko in moramo biti ponosni vsi občani. 
Dobro obiskan dogodek so zaokrožili z družabnim 
srečanjem članov, občanov in gostov. V začetku 
novembra so pripravili gasilski dan, na katerem so 
se zvrstile številne aktivnosti: med drugim pohod 
po požarnem okolišu, predstavitev gašenja kuhinj-
skega požara, preiskovanje zadimljenega prostora 
in praktične vaje za udeležence gasilskega dneva. 
Pripravili so tudi dejavnosti za mladino, ki se je ude-
ležila gasilskega dneva. 

Opravljenih je bilo tudi veliko dejavnosti, s katerimi 
so uredili društvene prostore. Med drugim so nada-
ljevali z gradbenimi deli na prizidku. Poleti so v duhu 

solidarnosti priskočili na pomoč pri odpravljanju 
posledic poplav na Koroškem. Pogovarjali so se 
tudi o nakupu novega gasilskega vozila (kombija), 
vendar so naleteli na nepričakovano oviro, zaradi 
katere ga ni mogoče nabaviti do leta 2025, saj jih 
proizvajalci trenutno ne izdelujejo. Dogovorjeno 
je bilo, da se zagotovijo sredstva iz proračuna v ta 
namen v letu 2025. Nabavili so tudi robotsko kosil-
nico, s strani občine pa so prejeli motorno žago in 
opremo za varno delo. Ob priložnosti 95. občnega 
zbora so blagoslovili najnovejšo pridobitev: motor-
no brizgalno MAGIRUS 8/8.

Veliko mladih članov se je udeležilo izobraževanj 
in usposabljanj ter uspelo pridobiti čin in dodatno 
znanje iz katere 
od gasilskih ve-
ščin. Omenimo 
še, da so se 
trudili in nada-
ljevali z dobrim 
sodelovanjem 
s PGD Destrnik 
ter pobratenim 
društvom iz Pe-
trijancev. 

Pripravil: 
Tadej Urbanija

V PGD DESENCI ZASTAVILI NOVE NAČRTE 

OBČAN MAREC 2024
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KORANTI NA DESTRNIKU ZAŽELELI DOBRO LETINO 
IN OZNANILI POMLAD! 

Fotografije: Društvo koranti Destrnik

V okviru prižiga lučk na Destrniku, so se pionirji in 
pionirke PGD Destrnik predstavili s svojo stojnico. 
Pokazali in ponudili so izdelke, ki so jih sami izde-
lovali na božičnih delavnicah v gasilskem domu. 
Veseli so bili vseh, ki so se ustavili pri njih, pogledali 
in izbrali izdelke ter prispevali v njihovo skrinjico. Za 
prostovoljne prispevke se vsem iskreno zahvaljujo 
in pravijo, da se bodo potrudili in tudi drugo leto 
pripravili nove izdelke, ki bodo popestrili domove 
občanov. 

»Hvala za podporo!«

Vir: PGD Destrnik
Uredila: Špela Pokeržnik

PIONIRJI IMELI SVOJO STOJNICO

OBČAN MAREC 2024
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Leto 2023 se je končalo in s tem so bili izpeljani 
plani za delo v PGD Destrnik. V veselem decembru 
so se odločili nagraditi najmlajše, pionirje, pionirke 
in otroke članov, za katere so prepričani, da bodo 
kmalu stopili v njihove vrste. 

Skozi vso leto so bili zelo pridni, vestni in marljivi na 
vajah in vseh preostalih dogodkih, kjer so sodelo-
vali. »Izvedli smo Miklavževanje, kjer je naše otroke 
obiskal čisto pravi Miklavž, družbo so mu delali par-
kelj, hudič in dva angelčka. Napovedala ga je naša 
babica z uvodno pravljico o tem dobrem možu. Ču-
titi ni bilo čisto nič strahu, zato smo vedeli, da so si 
to res zaslužili. Otroci so bili zelo veseli in zadovoljni, 
ko je prišel Miklavž med njih. Malce nelagodja sta 

povzročala parkelj in hudič. Vsi so bili nagrajeni, 
darilo je bilo res bogato in vredno, saj so nam prišli 
nasproti sponzorji z lepimi stvarmi. Zadovoljstvo je 
bilo opaziti tudi pri starših in vseh prisotnih članih. 
Želimo si, da bi ta dogodek postal tradicionalen, saj 
poveže tako mlajše kot starejše, hkrati pa je spodbu-
da za dobro delo in prisotnost mladim,« sporočajo 
iz društva in se še enkrat zahvaljujejo vsem spon-
zorjem, ki so jim z veseljem priskočili na pomoč in 
prispevali svoje izdelke. »Velik hvala!«

Vir: PGD Destrnik
Uredila: Špela Pokeržnik

NAJMLAJŠE GASILCE PGD DESTRNIK JE OBISKAL MIKLAVŽ

OBČAN MAREC 2024
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Gasilke in gasilci  PGD Destrnik so letošnji občni 
zbor pričeli s kratkim kulturnim programom Alena in 
Leona, ki sta čudovito zaigrala na harmoniki. 

»Pregledali smo delo, opravljeno v prejšnjem letu. 
Bili smo pridni in marljivi, tako na operativnem po-
dročju, kakor tudi pri delu v domu in z našimi člani. 
V letu, ki je z nami smo se udeleževali vseh rednih 
aktivnosti v društvih in občini, izdelali smo presmec, 
bili pri Florijanovi maši, sodelovali pri varovanju tra-
se za Poli maraton, organizirali in izpeljali strokovno 
ekskurzijo za člane, preuredili sejno sobo, redno 
čistili dom, ob koncu leta raznosili koledarje in za-
želeli dobre želje občanom, izvedli Miklavževanje 
za naše otroke, pionirje in otroke naših članov ter 
zaključek za člane. Na operativnem področju smo 
bili prav tako pridni, saj smo bili poklicani na kar 29 
intervencij. Ob tem smo se redno izobraževali na 
različnih izobraževanjih, tečajih in izvajali operativne 
vaje. Za naslednje leto smo si zadali smele načrte 

in postavili finančno konstrukcijo. Prav vsi se bomo 
potrudili, da bomo zadane cilje tudi izpeljali in se 
ob tem povezovali, veselili in krepili duh našega 
društva,« sporočajo.

Ob koncu občnega zbora so zbrane pozdravili še 
županja občine Destrnik Vlasta Tetičkovič-Toplak, 
predsednik gasilske zveze Destrnik Danijel Murko, 
poveljnik gasilske zveze Destrnik Branko Horvat in 
poveljnik štaba civilne zaščite Destrnik Anton Žam-
pa. Podelili so tudi priznanja in odlikovanja članom 
ter društvene zahvale članicam in članom. V svoje 
vrste so sprejeli sedem novih članov in se že vese-
lijo skupnih aktivnosti v bodoče. Po uradnem delu 
so poklepetali in se poveselili s prijatelji iz drugih 
društev. 

Vir: PGD Destrnik
Uredila: Špela Pokeržnik

ZA NAMI JE USPEŠNO LETO
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S 1. avgustom je štiriletni mandat predsednice 
uprave družbe Elektro Maribor prevzela Tatjana 
Vogrinec Burgar. Domačinka iz Levanjcev je uni-
verzitetna diplomirana pravnica, ki je v družbi na 
različnih delovnih mestih zaposlena že več kot 18 
let, v lokalni skupnosti pa opravlja naloge pred-
sednice občinske volilne komisije.

Mandat ste nastopili lani avgusta, z delom druž-
be pa ste že dobro seznanjeni. Ali je bilo težko 
začeti z delom? Ste vedeli, kako stvari stojijo in 
česa se je potrebno lotiti najprej?

Velika odgovornost do vseh zaposlenih, vseh na-
ših uporabnikov in okolja, v katerem deluje družba 
Elektro Maribor, je pri meni osebno predstavljala 
motiv za to, da v obdobju izjemne dinamike in hitrih 
sprememb delujemo spoštljivo, transparentno in 
sodelovalno.

S poslovanjem družbe sem bila dobro seznanjena, 
ker sem bila že toliko let v družbi. Prav tako dobro 
poznam samo dejavnost, saj sem aktivna tudi na 
drugih področjih energetike. Tudi iz tega vidika – na 
podlagi izkušenj in referenc – sem bila izbrana na to 
delovno mesto.

Lanskoletne ujme so zagotovo pustile posledice 
tudi na vaši infrastrukturi. Koliko škode ocenjuje-
te, da je nastalo? Ste je uspeli večino že sanirati?

Naše osnovno poslanstvo je zagotavljati kakovo-
stno in zanesljivo oskrbo z električno energijo vsem 
našim uporabnikom. V zadnjih letih to v praksi po-
meni, da je potrebno investicije načrtovati tako, da 
povečajo robustnost omrežja ter njegovo odpornost 
na vremenske ujme in izredne naravne nesreče. Eno 
izmed zahtevnejših let je bilo tudi lansko, ko je na-
rava pokazala vso svojo moč. Zato sem hvaležna 
požrtvovalnim sodelavcem, ki so ob razumevanju 
lokalnih skupnosti, kjer so se zgodile naravne nesre-
če, uspeli v največji možni meri sanirati nastalo ško-
do in kolikor je bilo mogoče hitro zagotoviti oskrbo 
z električno energijo.

Škode je nastalo kar nekaj, še vedno sproti s sana-
cijo poskušamo zagotavljati zanesljivo in varno os-
krbo našim uporabnikom. Mestoma je tudi omrežje 
v slabšem stanju in naš cilj je, da vso omrežje po 
ujmah in tudi sicer spravimo v čim boljšo kondicijo.

Kako bi ocenili preteklo poslovno leto? Ali je za 
družbo Elektro Maribor uspešno leto? Ali lahko 
nanizate kakšen uspeh?

Družba Elektro Maribor je v obdobju intenzivnega 
investiranja v razvojne in infrastrukturne projekte. 
Vse s ciljem, da se omrežje nadgradi in modernizira, 
kar našim uporabnikom omogoča uporabo sodob-
nih energetskih rešitev in vključevanje razpršenih 
virov električne energije v naše omrežje. Ob tem 
smo se lotili reform področij, ki so pomembna za 
ustvarjanje pozitivnega delovnega okolja in razvoj 
naših zaposlenih. Skupaj s socialnimi partnerji smo 
dorekli model usklajevanja nagrad za zaposlene v 
družbi in njihov karierni razvoj. Prav tako smo uspeš-
no celovito postavili področje za vzpostavitev ekip, 
ki v primeru izrednih situacij prevzamejo naloge za 
kolikor je mogoče hitro sanacijo poškodb na omrež-
ju. Prav tako smo pripravili strategijo razvoja družbe 
do konca leta 2028, v kateri smo začrtali ključne 
strateške, razvojne in infrastrukturne cilje družbe. 
Poseben poudarek pri našem delu je vzpostavitev 
konstruktivnega in motivacijskega delovnega okolja 
za vse zaposlene ter povečanje transparentnosti in 
dostopnosti našega delovanja na terenu, vse v sme-
ri, da bomo dvignili zaupanje naših uporabnikov.

Poslovno gledano pa smo del Slovenskega državne-
ga holdinga, tako da zasledujemo njihove poslovne 
cilje. Končnih podatkov poslovanja še nimamo, 
ocenjujemo pa, da smo poslovali uspešno.

Avtor fotografij: Arhiv Elektro Maribor

TATJANA VOGRINEC BURGAR: 
»PONOSNA SEM, DA SEM OBČANKA OBČINE DESTRNIK.«
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Mladi se v tem obdobju odločajo za nadaljnje sre-
dnješolsko in študijsko izobraževanje. Kaj bi jim 
svetovali o izbiri? Naj sledijo svojim ambicijam 
ali trgu dela? Kaj na tem področju pripravljate v 
Elektru Maribor?

Mladi so naša prihodnost. Z njimi sodelujemo preko 
srednjih šol na našem območju, to so srednje elek-
tro in računalniške šole v Mariboru, Ptuju in Murski 
Soboti, ter s Fakulteto za energetiko in Fakulteto 
za elektrotehniko, računalništvom in informatiko. V 
prihodnje želimo za izbiro tehničnih poklicev, ki jih 
družba v tem času potrebuje, navdušiti tudi osnov-
nošolce.

 Kakšna je trenutna politika zaposlovanja pri vas; 
ali načrtujete nove zaposlitve?

Naši zaposleni so naše največje bogastvo. Karierna 
rast in razvoj ter povezovanje z bodočimi zaposle-
nimi že med šolanjem je naša usmeritev na tem 
področju.

Trenutno je v družbi 770 zaposlenih in v letošnjem 
letu imamo namen povečati to število na 800. S 
tem sledimo tudi nadomeščanjem, upokojevanju in 
prevzemanju dodatnih nalog, ki nam jih nalaga ra-
zvojni načrt, saj gremo v smeri povečanja investicij.

 Kakšni so načrti družbe v tem letu in kakšni so 
vaši dolgoročni cilji? Katere teme bo potrebno v 
kratkem nasloviti? Se pripravljate na zeleni pre-
hod? Kaj to v vašem sektorju pravzaprav pomeni?

Potrebno je pospešiti postopke glede gradnje infra-
strukture. Družba upravlja s kritično infrastrukturo 
in glede na vse vremenske razmere beležimo vsako 
leto različne vremenske ujme ter skladno z načrti 
saniramo vso infrastrukturo. Trenutno imamo prib-
ližno 17.000 kilometrov infrastrukture. Družba sledi 
letnemu poslovnemu načrtu, usklajenim z razvojnim 
načrtom Republike Slovenije, ki izhaja iz nacional-
nega energetskega podnebnega načrta. Skrbimo za 
osnovno dejavnost distribucije električne energije, 
torej za distribucijsko omrežje na našem oskrbnem 
območju, ki pokriva 74 občin, in smo drugo največje 
distribucijsko podjetje ter prevzemamo vodilno vlo-
go v regiji. Omrežje gradimo in tudi sicer krepimo, ne 
samo za zeleni prehod – na tem področju pa sledi-
mo politikam EU. Zeleni prehod pomeni, da smo pri 
izvajanju svoje dejavnosti občutljivi tudi na okolijske 
vidike, da ohranjamo vire racionalno, po preudarku, 
in poskušamo naravne vire, ki so na voljo, izkoristiti.

Veliko je govora o razmerju med spoloma na 
vodilnih položajih in v politiki. Ali se vam zdi, 
da je ženskam težko uspeti, oz. se povzpeti na 
vodstvena delovna mesta?

V družbi podpiramo politiko raznolikosti, zato ne 
glede na spol ocenjujemo strokovnost, usposoblje-
nost, izkušenost in podobno. Osebno ne podpiram 
ženskih kvot, ker ocenjujem, da moramo biti ženske 
na delovna mesta in vodstvene položaje izbrane na 
podlagi sposobnosti in izkušenj, ne pa zaradi spo-
la, kar mestoma ocenjujem kot žalitev. Pri ženskah 
na takšnih položajih ali drugih funkcijah pogosto 
zaznam, da se postavlja vprašanje, ali so delo 
sposobne opravljati, kar se pri moških nekako ne 
pojavlja. Sama menim, da ženske v svoje delo vk-
ljučujemo nekoliko več empatije, kar je dobrodošlo.

Bi želeli še kaj sporočiti občankam in občanom? 
Meseca marca, ko obeležujemo dan žena in ma-
terinski dan, morda kakšno voščilo, posvečeno 
posebej ženskam?

Zelo sem ponosna, da sem občanka Občine De-
strnik, kar vsepovsod poudarjam. Ženskam želim, 
da vsaka od nas opravlja svoje temeljno poslanstvo, 
skladno s svojimi možnostmi in sposobnostmi, naj 
vsaka prispeva družbi in okolju, v katerem živi, le 
največ.

Pripravil: Simon Fridl

ZGODBE IZ DESTRNIKA OBČAN MAREC 2024
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V Občini Destrnik s svojimi odličnimi pevskimi spo-
sobnostmi navdušuje komaj 11-letna Špela Čuš. 
Kljub mladosti je že dosegla prepoznavne uspehe 
na različnih tekmovanjih in nastopih. 

Špelina strast do petja se je razcvetela že zelo zgo-
daj. »Ljubezen do glasbe je tista, ki me resnično nav-
dušuje. Z redno vajo in vztrajnostjo sem izpilila svoje 
vokalne sposobnosti in petje je postalo pomemben 
del mojega življenja. Ob tem pa se že od prvega ra-
zreda posvečam tudi gimnastiki in obiskujem tečaje 
angleščine,« pravi Špela.

Lansko leto se je udeležila tekmovanja Otroci poje-
jo slovenske pesmi in se veselijo. Z izvedbo skladbe 
Kar bo pa bo Helene Blagne je navdušila občinstvo 
in si zagotovila mesto v finalu. Ta izkušnja na odru ji 
ni le dvignila samozavesti, ampak tudi vzbudila željo 
po nadaljnjem ukvarjanju s petjem.

»Obiskujem vokalno šolo Arsana na Ptuju. Pod vod-
stvom mentorice Ane Delin sem se predstavila tudi 
na tekmovanju Glasbeni festival Panonia, kjer sem 
v kategoriji od 10 do 11 let osvojila zlato priznanje 
in drugo mesto. Ta dosežek mi zelo veliko pomeni,« 
je zadovoljna Špela.

Špelin talent tudi v domači občini ni ostal neopa-
žen. Vabijo jo na različne krajevne prireditve, med 
drugim ob občinskih praznikih ter drugih kulturnih 
praznovanjih in srečanjih. Vsak nastop ji je prinesel 
dragocene izkušnje in priložnost za povezovanje s 
svojo skupnostjo. »Vsak nastop je zame nova iz-
kušnja. Treme pred nastopi nimam, se pa kdaj pa 
kdaj zgodi kakšna prigoda, kot je bila recimo tale, 
ko sem stopila na oder in želela zapeti v mikrofon, 
ta pa ni bil vključen. Situacijo sem uspešno rešila,« 
se nasmeje mlada pevka.

Špelina pot se je šele začela, pa je že začrtala svoje 
cilje. Tudi letos se namreč želi udeležiti tekmovanja 
Otroci pojejo slovenske pesmi. Špela, ki jo navdi-

hujejo priznani umetniki, kot so Nina Pušlar, BQL, 
Michael Jackson in Ed Sheeran, sanja o tem, da bi 
postala prava pevka in svoje življenje posvetila glas-
bi. 

Nestrpno pričakujemo njene prihodnje nastope in ji 
želimo vse najboljše pri vseh njenih prizadevanjih.

Pripravila: Špela Pokeržnik

SPOZNAJTE ŠPELO ČUŠ

Avtor fotografij: Arhiv Špela Čuš
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»Sem 14-letni Anej Resman. Obiskujem 8. razred 
Osnovne šole Destrnik in prihajam iz edine slepe 
ulice v Doliču, ki jo domačini radi poimenujejo Lako-
šak,« pogovor prične mladi kolesar in nadaljuje, da 
svoj prosti čas že od malega posveča športu. Razlog 
za to pripisuje tudi temu, da v bližini njegovega doma 
med odraščanjem ni bilo nobenega sovrstnika. 

»Zadnji dve leti večino svoje energije in časa posve-
čam izključno kolesarstvu, saj so treningi zelo po-
gosti in intenzivni. Prostega časa mi ostaja malo, pa 
vendar, ker mora telo tudi počivati, takrat s prijatelji 
na spletu odigram kakšen šah ali karte. Včasih pa je 
tudi doma treba kaj postoriti, zato z veseljem prisko-
čim na pomoč staršem in babici.«

Anejeva pot kolesarjenja se je pričela takoj za tem, 
ko je opravil izpit. »Prve vožnje so bile do babice 
in dedka v Podvince. S svojim kolesom sem vedno 
znova želel pot premagati čim hitreje. To je botrova-
lo k nakupu novega, hitrejšega in veliko bolj cestno 
usmerjenega kolesa, ki sem ga zasledil pri družin-
skih prijateljih na Gorenjskem,« pojasnjuje Anej in 
dodaja, da je pri njih lansko leto preživel najlepši te-
den, saj je imel od jutra pa vse do večera čas za kolo. 
»Tam sem postavil svoj rekord v prevoženi razdalji, 
in sicer 146 kilometrov, vožnja pa je potekala tudi na 
2.200 metrih nadmorske višine.

Nad kolesarstvom se je navdušil, ko je pri sosedu 
Tadeju preizkusil pametni trenažer ter opazil, da 
kolesarjenje ni samo poganjanje pedalov, ampak 
ga spremlja veliko pomembnih podatkov in številk, 
ki so potrebne za dobro fizično pripravljenost in 
napredovanje. Kmalu za tem je navdušenje doživelo 
vrh, saj je od staršev dobil svoj trenažer, s katerim je 
njegova pripravljenost začela strmo naraščati.

»Moj trening ni samo vožnja kolesa. Sestavlja ga 
tudi urejena prehrana in dovolj regeneracije. Vožnja 
s kolesom vsebuje različne terenske lastnosti ces-
tišča, saj se navadno najbolj napreduje v strminah, 
kjer pride telesna pripravljenost najbolj do izraza,« 
pojasnjuje mali športnik in dodaja, da so motivaci-
ja za vajo, sploh v slabem vremenu, zagotovo tudi 
klubski prijatelji, s katerimi se večkrat dogovorijo in 
odpeljejo na skupno vožnjo.

»Moj idol je belgijski kolesar Wouta Van Aerta, ki 
je izjemen kombiniran kolesar, saj je pri cestnem 
kolesarjenju sposoben zmagati gorsko etapo, šprin-
tersko etapo, enodnevno klasiko in kronometer, ob 
tem pa pomaga svojim klubskim prijateljem do 
zmage in pri dosegu stopničk na olimpijskih igrah 
ali svetovnem prvenstvu.«

Aneju največ pomeni zmaga na državnem prvenstvu 
v Trsteniku v minulem letu, kjer je imel po zmagi tudi 
intervju in srečal Mateja Mohoriča, kolesarja, ki sodi 
v sam vrh svetovnega kolesarstva in mu je kolajno 
tudi izročil. Med Anejevimi pomembnejšimi dirkami 
pa je tudi dirka Poli, ki jo je vozil na domačih tleh in 
jo tudi zmagal.

»Priprave pred prvenstvom so bolj intenzivne in us-
merjene glede na vsakega posameznika. S klubom 
nas v spomladanskih dneh čakajo večdnevne pripra-
ve v Umagu, kjer preživimo veliko časa na kolesih in 
izpopolnjujemo naše prijateljske odnose,« še pove 
Anej in doda, da je v njegovi kolesarski karieri že kar 
nekaj anekdot, predvsem zato, ker je večino časa 
udeleženec javnega prometa, kjer pa je dogajanje 
zmeraj zelo pestro.

Želim si zaključiti šolanje in pridobiti izobrazbo, ob 
tem pa bom dal vse od sebe, da se bom nekoč lah-
ko profesionalno ukvarjal s cestnim kolesarstvom in 
bo to postal moj poklic.

Pripravila: Špela Pokeržnik

ANEJ IN NJEGOVO KOLO

Avtor fotografij: Arhiv Aneja Resmana
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Ob koncu decembra smo si lahko ogledali zadnje 
dele jubilejne desete sezone Kmetije, resnično-
stnega šova, ki je vsak večer pred male zaslone 
privabljal številne domačine. V njem se je za 
nagrado v višini 50.000 eur pomeril Žan Simonič, 
ki nas ni pustil ravnodušne. Ogled finalnega dela 
oddaje je potekal tudi v Volkmerjevem domu 
kulture in veselje ob zmagi domačina je bilo še 
toliko večje. 

Iskrene čestitke ob zmagi. Najprej nas zanima, 
kakšen je recept za zmago.

Fokus je bil res najbolj, najbolj pomemben, vsaj ko 
si v areni. Da te ne zmotijo stvari iz okolice, da se ne 
oziraš na svoje sotekmovalce. 

Ali je bilo težko biti tako dolgo tiho, preden je šel 
v objavo finalni del Kmetije in novica o zmagi?

Skrivanje zmage je bilo res težko, nekako sem se 
čim bolj izogibal javnosti. Normalno je, da je vsake-
ga gledalca zanimal rezultat in kako je bilo.

Kako to, da si se odločil za prijavo v šov?

V Kmetijo sem se prijavil zaradi prepoznavnosti in 
neke nove dogodivščine ali izziva. V svojem življenju 
rad odkrivam nekaj novega in se preizkušam v veliko 
norih stvareh, ampak vsekakor je to ena izmed naj-
bolj norih izkušenj v mojem življenju.

Kaj si na kmetiji najbolj pogrešal in kaj je bilo 
najtežje?

Na kmetiji sem najbolj pogrešal svoje bližnje. Naj-
težje je bil skupek vsega – pomankanje hrane, delo, 
snemanje in pa seveda odnosi s sotekmovalci.

Kako je živeti skoraj vedno na očeh kamer? Ali 
dnevi na kmetiji hitro minejo?

Moram priznati, da sem se dokaj hitro privadil na 
kamere. Meni osebno so dnevi minevali dokaj hitro, 
saj sem bil ves čas zaposlen.

Veliko ljudi zagotovo zanima – in o tem se širijo 
tudi razne govorice – ali je Kmetija zrežirana, ali 
so situacije umetno ustvarjene?

Govorice, da je Kmetija zrežirana, so lažne. Vsi spo-
ri, veselje, delo, hrana in ostale stvari potekajo tako, 
kot so prikazane na televiziji. Kdor ne verjame, naj 
poskusi.

Ko pogledaš nazaj, je bilo veliko takih ljudi, ki so 
nosili maske, igrali dvojno igro? Je bilo to sploh 
mogoče skriti? 

Ja, če pogledam oddaje, se zelo lepo vidi, kdo kdaj 

igra. Na kmetiji nikoli nihče ne sliši izjave sotekmo-
valca, zato je vse skupaj zapleteno. Vsak je prišel 
v Kmetijo po zmago in treba se je zavedati, da je 
igranje še kako pomembno.

So se na kmetiji spletne prijateljske vezi? Se s 
tekmovalci še kaj srečate, družite?

Vsekakor. Na kmetiji so se spletle posebne vezi, 
sploh med mano in Suzano. Z ostalimi se slišim bolj 
malo, tu in tam z Davidom in Marcelom, včasih tudi 
s Francem.

Kaj bi priporočal tistim, ki razmišljajo o prijavi v 
novo sezono in bodo morda postali tekmovalci? 

Najprej jim svetujem, da ostanejo zvesti sami sebi. 
Nikoli ne veš, kdo je dejansko s tabo in kdo proti tebi. 
V dvoboje je potrebno iti z vero v uspeh in zmago. 
Tudi na sami kmetiji je treba delati tedenske naloge 
in skrbeti za vse ostalo, tako se izogneš spletkam 
in nimaš časa, da bi se zlomil od psihičnih naporov.

Kako si že in kako še boš vnovčil osvojeno nag-
rado?

Vsekakor je moj načrt dokončati svojo delavnico in 
odpreti lastno podjetje, česar sem se že veselo lotil. 
Sem tudi v izdelavi svojega stanovanja, pri čemer mi 
pomaga oče. Več ali manj vsa dela opraviva sama, 
tudi on vse zna.

Bi na koncu želel občankam in občanom še kaj 
sporočiti?

Sovaščanom in sovaščankam sporočam, da sem 
zelo vesel, ker so me podprli in se zbrali v Volkmer-
jevem domu. Vsekakor pa res še enkrat iz srca hvala, 
da so me spremljali in podpirali!

Pripravil: Simon Fridl

ŽAN SIMONIČ: »TO JE BILA ENA NAJBOLJ NORIH IZKUŠENJ 
V MOJEM ŽIVLJENJU!«
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Minuta za kulturo 
Glosa

»Slep je, kdor se s petjam vkvarja,
Kranjec moj mu osle kaže;
pevcu vedno sreča laže,
on živi, umrje brez dnarja.«

Le začniva pri Homeri,
prosil reva dni je stare;
mraz Ovidja v Pontu tare;
drugih pevcov zgodbe beri:
nam spričuje Alighieri,
káko sreča pevce udarja;
nam spričujeta pisarja
Luzijade, Don Kihota,
kákošne Parnasa pota —
slep je, kdor se s petjam vkvarja.

Káj Petrarkov, káj nam Tasov
treba pevcov je prijetnih?
slišim od butic neukretnih
prašat’ zdanjih, prednjih časov.
Kómur mar prijetnih glasov
pesem, ki pojó Matjaže,
boje krog hrvaške straže,
mar, kar pevec pel Ilirje,
mar Čebel’ce roji štirje,
Kranjec moj mu osle kaže.

Lani je slepar starino
še prodajal, nosil škatle,
meril platno, trak na vatle,
letos kupi si grajšino.
Naj gre pevec v daljno Kino,
še naprej se pot mu kaže,
naj si s tinto prste maže,
naj ljubezen si obeta,
vneti lepega dekleta,
pevcu vedno sreča laže.

Vender peti on ne jenja;
grab’te dnarje vkup gotove,
kupovájte si gradove,
v njih živite brez trpljénja!
Koder se nebo razpenja,
grad je pevca brez vratarja,
v njem zlatnina čista zarja,
srebrnina rosa trave,
s tem posestvam brez težave
on živi, umrje brez dnarja.

France Prešeren

Avtor fotografij: Arhiv POP TV in Občina Destrnik Izbor: Kulturno društvo Destrnik
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Letošnja pomlad je okrogli jubilej prinesla domačinu 
Jožetu Pšajdu, ki je tudi član Društva upokojencev 
Destrnik. Predsednik Vladimir Vindiš, podpredsednik 
Ciril Koser, tajnik Feliks Majerič in županja Vlasta Te-
tičkovič - Toplak so na praznični dan slavljenca tudi 
obiskali.

»Kar nekaj naših občanov, med njimi so tudi upoko-
jenci, doseže lepo starost. Letos se je med

njimi znašel tudi naš upokojenec Jože Pšajd, ki je 5. 
marca 2024 slavil 90-letnico. Pričakal nas je pred 
svojo hišo ves nasmejan, malo tudi ganjen, vendar 
zelo dobre volje. Jože se je po osnovni šoli, ker ni bilo 
druge možnosti, zaposlil v takratni opekarni v Jane-
žovcih. Delo je bilo naporno in hotel je nekaj druge-
ga. Pot ga je zanesla na Ptuj in v takratni gumarni je 
našel novo delo. Na delo se je vozil s kolesom, na 
katerem je visela torba in v njej kanglica z malico. 
Pozneje je kolo zamenjal za moped. Dnevi in leta 
so minevali in dočakal je zasluženo upokojitev. V 
zakonu z Marico so se jima rodili sin Miran in hčerki 
Vesna ter Tatjana, ki sta kmalu zapustili dom. Pred 
30. leti mu je umrla žena in marsikaj se spremenilo. 
Med našim obiskom je v krogu domačih obujal spo-

mine, včasih lepe in zanimive, pa tudi nekaj žalosti 
je bilo vmes. Med rezanjem slavnostne torte je v šali 
dejal, vidimo se čez 10 let. Jaz sem prepričan, da je 
mislil resno, kar mu tudi vsi iz srca želimo.«

Avtor besedila in fotografij: Feliks Majerič
Uredila: Špela Pokeržnik

JOŽETOVIH 90 LET
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Učenci 6. razredov OŠ Destrnik – Trnovska vas so 
bili v času od 12. do 16. februarja 2024 v zimski šoli 
v naravi v Lukovem domu na Kopah. Glavni namen 
šole v naravi je bilo učenje smučanja. 

“Učenci začetniki so se naučili smučanja do te mere, 
da lahko varno uporabljajo žičniške naprave, vlečni-
co in sedežnico, saj so obe napravi vsi preizkusili in 
lahko varno smučajo po srednje zahtevnem terenu. 
Učenci, ki so že smučali, so svoje znanje cel teden 
nadgrajevali in nekateri so napredovali do te mere, 
da obvladajo zarezno tehniko smučanja,” je pove-
dala učiteljica športa Karla Karnet.

Učenci so imeli aktivnosti ves dan po vnaprej dolo-
čenem urniku. Tako so v šoli v naravi spoznali FIS 
pravila, opravili večerni pohod na Črni vrh, prisluhnili 
so policistu na smučišču, imeli predavanje gorskega 
reševalca, hkrati pa so reševali tudi naloge iz angle-
ščine in slovenščine ter se urili v pospravljanju sob. 
Manjkala ni niti nočna smuka. Učenci so pripravljali 
točke za Luka TV in nas ob večerih nasmejali s svojo 
izvirnostjo ter govorniškimi sposobnostmi. Imeli 
smo tudi ples v maskah, kjer smo se družili z učenci 
štirih drugih osnovnih šol ter osvojili nagrado za 
najboljšo masko. 

“V četrtek so vsi učenci tekmovali v veleslalomu. Po 
tekmi smo imeli prav posebno čast, saj smo spoz-
nali svetovno prvakinjo in lastnico olimpijske me-
dalje v odbojki, Jeleno Nikolić. Zvečer je sledil krst 
smučarjev s podelitvijo priznanj in medalj, nato pa 
zaključni žur,” še dodaja Karnetova in zaključi, da jih 
je obiskal tudi ravnatelj in v petek z njimi odsmučal 
zadnjo vožnjo.

Učenke in učenci so se domov vrnili zdravi, veseli, 
ravno prav utrujeni, polni novega znanja in prijetnih 
vtisov ter novih prijateljstev. 

Vir: OŠ Destrnik-Trnovska vas

Oblikovala: Špela Pokeržnik

ŠOLA IN VRTEC

ŠOLARJI SO SMUČALI
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Pustni čas je veselje prinesel tudi na OŠ Destrnik-
-Trnovska vas. Na pustni torek so bile šolske učilnice 
polne pisanih pustnih šem.

»Do malice so tako imele pouk mačke, pikapoloni-
ce, ninje, ribiči, srne, vojaki, policisti, vilinke, hudički, 
smrkci, astronavti in ogromno drugih mask, ki so 
komaj čakale, da se po malici napotimo na krajšo 
povorko po vasi. Obiskali smo Socialno varstveni 
zavod Hrastovec, nato pa smo se napotili še proti 
Občini Trnovska vas, kjer so nas presenetili in je vsa-
ka maska dobila čokolado in sok, ob tem pa smo na 
sončku zaplesali ter zarajali. Pogledat so nas prišli 
tudi nekateri starši in stari starši, pa tudi klovn in klov-
nesa,« dogajanje opiše učiteljica Doroteja Dvoršak.

Ob vrnitvi v šolske prostore pa je sledilo pustno ra-
janje, zabava, druženje in ples. »Maske so uživale, 
se smejale in zabavale, kot se to zanje tudi spodobi. 
Morda nam je uspelo pregnati zimo,« še dodaja 
Dvoršakova.

Vir: OŠ Destrnik-Trnovska vas

Pripravila: Špela Pokeržnik

PUSTNO RAJANJE 
NA OŠ TRNOVSKA VAS
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Vse bolj se poudarja pomen branja tiskanih knjig, 
še posebej v obdobju otroštva in najstništva, saj se 
s takim branjem spodbuja jezikovni in intelektualni 
razvoj ter bogati domišljijo in čustveno življenje. 

»Prav šolska knjižnica je idealen prostor, ki lahko 
tudi tistega učenca, ki vanjo pride samo na obisk, 
ker drugače ne bere rad, z najrazličnejšimi motiva-
cijskimi sredstvi počasi zvabi v čudoviti svet branja 
knjig. Zato smo si na šoli želeli knjižnice, v kateri bi 
ob obilici kakovostnih knjig imeli tudi bralni kotiček, 
ki bi učence preko branja knjig in revij sprostil. Tako 
je nastal bralni brlog. Naš hišnik Darko Caf, pravi 
mojster, nam je iz lesa izdelal ogrodje brloga. De-
narna donatorska sredstva za ureditev brloga smo 
dobili od ptujske notarke, gospe Petre Starkl Cafuta. 
Ptujsko podjetje CNC Murko pa nam je podarilo 
tekstilno blago, s katerim smo pokrili naš brlog in v 
novo preobleko oblekli bralne počivalnike,« sporoča 
knjižničarka Nina Čeh.

Knjižničarka se obema donatorjema iskreno zahva-
ljuje, prav tako vsem zaposlenim, ki so na kakršen-
koli način pomagali, da je knjižnica postala zanimiva 
in privlačna. Iz tedna v teden se v knjižnici zbira več 
učencev in učenk, ki del svojega časa, prenapolnje-
nega z rabo mobilnikov in tablic, zamenjajo za bra-
nje in pogovor o prebranem. Prav slednja namreč 
razvijata poglobljeno pozornost in razmišljanje, ki ju 
pretirana raba e-tehnologije odvzema.  

Vir: Šolska knjižnica
Pripravil: Tadej Urbanija

V ŠOLSKI KNJIŽNICI IMAMO BRALNI BRLOG

OBČAN MAREC 2024



34

»Kooončno! Prava zima s snegom in vsemi zimskimi 
radostmi, ki pridejo zraven,« je bilo slišati iz šolskih 
učilnic ob letošnji prvi obilnejši pošiljki snega.

Učenke in učenci prvega razreda v Trnovski vasi so si 
nadeli topla oblačila in se odpravili na šolsko igrišče 
z igrali. »Kepali smo se, delali angelčke, snežake in 
druge snežne oblike. In vse to med sneženjem. Bilo 
je sneženo, zabavno, veselo in nasmejano,« so z 
rdečimi noski in nasmejanimi obrazi sporočili otroci.

Na OŠ Destrnik-Trnovska vas so slovenski kulturni 
praznik obeležili s proslavo, posvečeno največjemu 
slovenskemu pesniku Francetu Prešernu. 

France Prešeren je s svojim delovanjem dokazal, da 
je slovenščina enakovreden jezik ostalim evropskim 
jezikom. »Na proslavi smo z Ano v vlogi voditeljice 
intervjuvali Franceta Prešerna, ki ga je upodobil 
Swen. Prisluhnili smo dialogu, ki je postregel veliko 
zanimivih dejstev o življenju, izobraževanju in ljubez-
ni Franceta Prešerna ter o njegovi vlogi v slovenski 
književnosti,« opiše učiteljica Doroteja Dvoršak in 
doda, da so ob tem prisluhnili tudi nekaj njegovim 
delom.

»Nismo pa časa in pozornosti namenili le France-
tu Prešernu, ampak smo poudarili tudi, kako po-
membno se je ob kulturnem prazniku spomniti tudi 
drugih kulturnih ustvarjalcev. V našem primeru smo 
spoznali in prisluhnili nekaterim delom Danila Mur-
šeca in Karla Vurcerja. Oba sta okoliška ustvarjalca 
in ponosni smo lahko, da sta ustvarjala na naših 
tleh, njuna dela pa lahko prebiramo še danes in tudi 
v prihodnje,« še poudari Dvoršakova.

Ob koncu prireditve je zbranim nekaj besed name-
nila še vodja podružnične šole, učiteljica Dušanka 
Škamlec, ki je vsem zaželela lep in miren kulturni 
praznik ter poudarila pomen zavedanja, zakaj smo 
ta dan sploh doma in kaj za nas Slovence ta dan 
pomeni. 

Zahvala za organizacijo proslave gre učiteljici Nini 
Holc, ki je pripravila vezno besedilo in program, 
organizirala delo ter s pomočjo drugih učiteljic in 
delavcev šole pripravila sceno v telovadnici.

Vir: Doroteja Dvoršak
Pripravila: Špela Pokeržnik

OB PREŠERNOVEM DNEVU

ZIMSKE VRAGOLIJE
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Zimske radosti so se nadaljevale na zimskem špor-
tnem dnevu na Arehu, kamor so se učenke prvega, 
drugega in tretjega razreda podali konec januarja. 

»Z avtobusom smo se odpeljali sankat na Areh. Kljub 
zaledenelemu sankališču, vetru, nekaj odrgninam in 
umazanim ali celo poškodovanim kombinezonom, 
rokavicam ali drugi zimski opremi so učenci nadvse 

uživali, se smejali in družili. Imeli smo lep zimski dan, 
poln smeha. Nasmejani in prijetno utrujeni smo se 
vsi celi tudi vrnili domov,« dan opišeta učiteljici Do-
roteja Dvoršak in Petra Plohl.

Vir: OŠ Destrnik-Trnovska vas

Pripravila: Špela Pokeržnik
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December je tisti čarobni mesec, ki se ga otroci 
še posebej veselijo. Praznično veselje je napol-
njevalo tudi vrtec v Destrniku, v katerem so se 
potrudili in otrokom pričarali čarobnost božične-
ga časa. 

Za vstop v ta poseben čas so poskrbeli s prižigom 
prazničnih luči, ki so krasile igralnice, in skupnim 

rajanjem vseh otrok ob božični glasbi. Dišalo je tudi 
po sveže pečenih piškotih, ki so otrokom dali dodat-
no energijo za ustvarjanje božičnih okraskov, s ka-
terimi so okrasili svoje božično/zimzeleno drevo, ter 
izdelovanje voščilnic, s katerimi so razveselili svoje 
najbližje. Postavili so tudi Božičkovo hiško, v kateri 
so se otroci lahko fotografirali. Že tradicionalno so 

Da se solidarnost začne v družinskem krogu in 
nadaljuje v družbi, se je pokazalo tudi na Osnovni 
šoli Destrnik-Trnovska vas. Že drugo leto zapored 
so namreč uspešno izpeljali solidarnostno akcijo, v 
kateri so zbirali hrano za zapuščene živali. 

»V mesecu decembru smo uredili zbiralni prostor v avli 
šole. Učenci višjih razredov so poskrbeli, da je zbiralni 
kotiček bil še lepši, saj so iz škatel ustvarili prav poseb-
no dekoracijo. Navdih za sodelovanje v zbiralni akciji 
so učenci zlahka dobili tudi ob prijetnih besedah, zapi-
sanih v kotičku. Starši in učenci so s svojim prispevkom 
izkazali veliko dobrosrčnost. Starši so bili z nakupom 
in darovanjem živalske hrane vzgled svojim otrokom, 
ki so to prenesli v šolski prostor in tako bili vzgled dru-
gim učencem. Lansko šolsko leto se nam je ob obisku 
gospe Kristine porodila ideja, da bi tudi na naši šoli 
organizirali prvo zbiralno akcijo. Gospa Kristina nas 
je v lanskem šolskem letu namreč obiskala ob dnevu 
dejavnosti in nam predstavila delovanje Društva proti 
mučenju živali Ptuj. Njene žalostne pripovedi in foto-
grafije zapuščenih živali so nam resnično segle glo-
boko v srce. Gospa nam je povedala, da veliko hrane 
ljudje darujejo ob svetovnem dnevu živali, 4. oktobra, 
zato smo se mi odločili, da izberemo decembrski čas. 
Čas, ko se spomnimo pomembnih vrednot in smo 
obkroženi z bližnjimi ljudmi. Z našo zbiralno akcijo smo 
se želeli spomniti in pomagati živalim, ki niso bile ves 
čas svojega obstoja obkrožene z ljubeznijo. Moramo 
reči, da nam je to tudi uspelo. Še enkrat se iskreno zah-
valjujemo učencem in njihovim staršem za prispevek. 
Gospa Kristina je bila tudi v tem letu našega klica zelo 
vesela in je z velikim veseljem prišla po zbrano hrano. 
Gotovo se bomo potrudili, da bomo solidarni tudi v 
prihodnjih letih in bomo nahranili še več lačnih tačk,« 
pravi Anja Pukšič.

Vir: Anja Pukšič (OŠ Destrnik- Trnovska vas)

Uredila: Špela Pokeržnik

UČENCI NAHRANILI LAČNE TAČKE

DECEMBER V VRTCU V DESTRNIKU
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v vrtec povabili tudi starše in druge sorodnike ter 
si skupaj ogledali predstavo Dobri snežak Srečko, 
nato pa so v igralnicah ustvarjali božično dekoraci-
jo. Božično veselje so delili tudi izven vrtca. Najprej 
so si ogledali božično vas pri Zelenikovih, kjer so jih 
prijazno sprejeli in pogostili, nato pa pot nadalje-
vali s spontanim koledovanjem ter nekaj občanov 
presenetili z obiskom na domu in jih razveselili z 
božičnimi pesmicami. 

Vir: Vrtec Destrnik
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V četrtek, 14. decembra 2023, je potekal že 24. 
tradicionalni dobrodelni božično-novoletni koncert, 
ki ga je organizirala OŠ Destrnik-Trnovska vas. Kot 
vsako leto je bil glavni namen prireditve zbiranje 
finančnih sredstev za šolski sklad, ki pomaga učen-
cem iz socialno ogroženih družin pri plačilu šole v 
naravi, zaključnih ekskurzij in drugih dejavnosti. 

Na prireditvi so nastopili vsi učenci OŠ Destrnik-
-Trnovska vas ter starejši otroci iz vrtcev Destrnik in 
Trnovska vas. V nastop otrok z vsakoletno dobro-
delno noto so vložili nastopajoči in njihovi mentorji 
veliko truda ter navdušili obiskovalce, ki so, kot vse-
lej, napolnili šolsko telovadnico.

»V naši šoli skušamo v okviru vzgojno-izobraževal-
nega procesa nameniti čim več pozornosti solidar-
nosti, ki je bila vodilo tudi letošnjega božično-novo-
letnega koncerta. Vsem obiskovalcem koncerta in 
donatorjem smo hvaležni za prostovoljne prispevke, 
s katerimi nam že leta pomagajo uresničiti za nas 
zelo pomemben cilj – da bi se lahko dejavnosti, ki 
jih ponuja šola ob pouku, udeležili vsi učenci. Hvala 
vsem,« so misli ob zaključku strnili organizatorji.

Skozi glasbeno, plesno in dramsko dogajanje, v ka-
terem se je predstavilo skoraj 400 nastopajočih, so 
obiskovalce popeljali v Božičkovo delavnico, kjer se 
je Božiček spraševal, ali bo še zmogel izpolnjevati 
svoje čudovito poslanstvo. Na odru je zazvenel zvok 
pesmi, ki so v Božičkovo srce vnesle toplino in ve-
selje. Osrednjo zgodbo dečka Gaja Julija ter dobrih 
škratinj Eve in Ele, ki so z vso iskrivostjo in srčnostjo 
poskušali prepričati Božička, naj ostane, so s svojimi 
točkami še dodatno obogatili otroški in mladinski 
pevski zbor, šolski ansambel in ostali nastopajoči. 

V zaključnem delu koncerta so spregovorili ravna-
telj mag. Drago Skurjeni, županja občine Destrnik 
Vlasta Tetičkovič-Toplak in župan občine Trnovska 
vas Alojz Benko, ki so vsem prisotnim zaželeli lepe 
božične praznike ter veliko sreče in zdravja v letu 
2024.

»In še lepe želje za na konec. Naj bo leto 2024 kot 
čarobna pravljica, polna ljubezni, topline in nepo-
zabnih trenutkov. Želimo vam, da odkrijete nove poti 
do sreče, da se izpolnijo najlepše sanje in da vsak 
dan prinese obilje smeha ter radosti. Srčno, zdravo 
in veselo leto 2024 vam želimo učenci in delavci OŠ 
Destrnik-Trnovska vas.«

Vir: Katja Gajzer (OŠ Destrnik)

Avtor fotografij: OŠ Destrnik

DOBRODELNI BOŽIČNO-NOVOLETNI KONCERT
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Članice in člani Društva upokojencev Destrnik so se 
ob zaključku minulega leta ozrli po športnih dosež-
kih v kegljanju na vrvici in pikadu v letu 2023. 

Feliks Majerič je dogodek povzel takole: »Športna 
referentka Ivica Vauda nas je na seji opomnila na 
športne dogodke, ki so se odvili v lanskem letu. V 
soboto, 13. maja, smo v počastitev občinskega 
praznika priredili četveroboj, ki so se ga udeležili 
tekmovalci in tekmovalke iz DU Duplek, Središče ob 
Dravi, Markovci in Destrnik. Moška ekipa je dosegla 
drugo, ženska pa tretje mesto. Čeprav je bilo vzdušje 
vseskozi tekmovalno, smo na koncu še dolgo pose-
deli in se prijetno družili.«

»Pokrajinske športne igre, ki jih vsako leto organizi-
ra Pokrajinska zveza društev upokojencev Spodnje 
Podravje (PZDU), so bile lani za izvedbo iger v keglja-
nju na vrvici zaupane DU Destrnik. Naše društvo je z 
veseljem sprejelo izziv in organiziralo tekmovanje, ki 
je bilo v mesecu juniju. Na tekmovanju je sodelova-
lo 16 ženskih in 16 moških ekip. Obe naši ekipi sta 
bili kar uspešni, saj je ženska ekipa osvojila drugo 
mesto in pokal, moška pa tretje mesto in pokal,« 
nadaljuje Majerič. 

Gospod Majerič izpostavi še naslednje dosežke: 
»DU Cirkovce je organiziralo igre v pikadu, ki sta se 
jih udeležili moška in ženska ekipa. Na veliko veselje 
so prvo mesto osvojili moški in tako postali prvaki 
tekmovanja. S prvim mestom so si zagotovili nastop 
na državnem prvenstvu, ki so se ga tudi udeležili. 
Končala se je tudi liga Petovia, ki združuje DU Tržec, 
Ptuj, Rogoznica, Dornava, Markovci in Destrnik. 

Namen lige je skozi leto organizirati tekmovanje v 
kegljanju v teh društvih. Po pravilih društva tekmuje-
jo med seboj, enkrat si gostitelj, drugič si gost. Mo-
ška ekipa je osvojila prvo mesto in pokal, ženska pa 
tretje mesto in pokal. Povabljeni smo bili tudi k DU 
Ivanjkovci ob njihovem občinskem prazniku, ko smo 
tekmovali v pikadu. Moški so dosegli drugo mesto, 
ženske pa četrto.«

»Iskrene čestitke vsem, moški in ženski ekipi v keglja-
nju ter moški in ženski ekipi v pikadu. Za vse dosežke 
je zaslužen tudi lep športni objekt, tedenska vadba 
in druženje. Naj znova velja povabilo vsem ostalim 
upokojencem, da se nam pridružijo in tako zapolnijo 
svoj prosti čas. Pridite in se veselite z nami,« zaključi 
Majerič.

Člani moške ekipe v kegljanju: Miro Vindiš, Ivan 
Pšajd, Alojz Pšajd, Franc Sever, Franc Murko in 
Franc Gajšek.

Članice ženske ekipe v kegljanju: Nežka Caf, Marica 
Murko, Marija Pšajd, Darinka Pšajd, Ivica Vauda, 
Jožica Horvat in Marta Sagadin.

Člani moške ekipe v pikadu: Dragan Josifovski, Peter 
Kep, Mirko Kos, Franc Arnuš, Branko Petek in Stanko 
Cvetko.

Članice ženske ekipe v pikadu: Marija Murko – Ma-
rica, Nežka Caf, Majda Simonič, Alojzija Perkovič, 
Jožica Ratek in Marija Murko.

Pripravil: Feliks Majerič
Uredila: Špela Pokeržnik

ŠPORTNE AKTIVNOSTI DU DESTRNIK V LETU 2023 ZELO USPEŠNE

ŠPORT

Zaključni turnir lige Petovia  Priznanja lige Petovia Avtor fotografij: Arhiv društva
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Konec januarja 2023 je Športno društvo Destrnik 
sklicalo 25. občni zbor društva. Na občnem zboru 
so se članice in člani seznanili z izpeljanimi priredit-
vami in dejavnostmi društva v preteklem letu ter si 
zadali nove cilje za letošnje leto.

V društvu deluje več sekcij, nekatere delujejo bolj 
kot ne rekreativno, nekatere pa sodelujejo tudi na 
raznih tekmovanjih v občini in izven.

Šahovska sekcija je ob občinskem prazniku organi-
zirala memorialni turnir dr. Ervina Mauriča. Turnir je 
bil mednarodni, saj so se ga udeležili posamezniki 
iz Italije, Bosne in Hrvaške. Za izvedbo šahovskega 
turnirja je sekcija pridobila sponzorska sredstva, 
ki so jih podarili nekateri posamezniki in podjetja: 
dr. Milan Zver, podjetje Lesko Simona Murko, s. p., 
podjetje Novateh elektro Arnuš, Avtohiša Terbuc 
Dornava, Slikopleskarstvo Pesek Boštjan, s. p., 
podjetje BM asfalt Majda Hasanaglić, s. p., Picerija 
Mica Silvo Kokol, s. p. in Občina Destrnik. Šahovska 
sekcija se zahvaljuje sponzorjem in svojemu članu 
Mitju Krambergerju, ki je bil organizator turnirja. Is-
točasno je potekal tudi turnir v šahu za osnovnošol-
ske otroke, ki ga je vodila učiteljica Stanka Drobnak, 
tudi njej se zahvaljujejo za organizacijo. Turnirja za 
otroke se je udeležilo 20 otrok, vsi so prejeli medalje 
in praktične nagrade, ki jih je sponzoriral dr. Milan 
Zver, za hrano otrok pa so poskrbeli v Piceriji Mica. 

Jeseni so šahisti igrali v slovenjegoriški ligi, v kateri 
je tekmovalo 10 ekip, naši šahisti pa so zasedli četr-
to mesto. Sodelovali so tudi v 3. Slovenski ligi Vzhod 
in osvojili šesto mesto. Ob koncu leta so se udeležili 
posamičnega turnirja v Trnovski vasi, kjer so osvojili 
drugo in tretje mesto.

Nogometna sekcija je v zimskih mesecih nadaljeva-
la s turnirji v telovadnici, in sicer ob torkih za člane, 
ob četrtkih pa za veterane, prav tako so ob torkih 
in četrtkih organizirani treningi za selekcije U-9. V 
januarju so člani nastopili v nogometnem turnirju v 
Velenju, februarja je selekcija U-9 nastopila na tur-
nirju v Markovcih. Med aprilom in majem so vetera-
ni uspešno nastopali v slovenjegoriški ligi. V mesecu 
juniju sta se selekcija U-9 in članska ekipa udeležili 
tradicionalnega Sandijevega memoriala v Vitomar-
cih. Junija so ob občinskem prazniku organizirali 
turnir v nogometu med vasmi, ki se ga je udeležilo 
8 ekip, zmagala je ekipa iz Janežovc. Ob tej prilož-
nosti je bilo organizirano tudi prijateljsko srečanje 
selekcije U-9. Ob zaključku šolskega leta je selekcija 
U-9 odigrala prijateljsko tekmo z ekipo iz NK Pod-
vinci in tako zaključila sezono nogometne šole. Žal 

se je za selekcijo U-9 novo šolsko leto začelo zelo 
slabo, saj sta oba trenerja zaradi poškodb odsotna 
in tako niso mogli začeti z vadbo, vendar načrtujejo 
v šolskem letu 2024/2025 ponovno obuditi vadbo. 
Septembra so se člani in veterani udeležili turnirja 
na umetni travi v Selcih. Članska ekipa je osvojila 
turnir. Novembra so nogometaši nadaljevali s kori-
ščenjem terminov v telovadnici ob torkih in četrtkih.

Odbojkarska sekcija je v mesecu aprilu organizirala 
7. turnir za pokal Urban. Med letom so se odboj-
karji udeležili naslednjih turnirjev: Novoletni turnir 
na OŠ Ivana Cankarja v Ljutomeru, turnir v Rdeči 
dvorani v Velenju, v sklopu športnega oktobra turnir 
v Trnovski vasi, turnir na mivki na Ranci Ptuj, v Kri-
ževcih, Cvetkovcih, Framu, na Hočki plaži in Šentilju. 
Aktivno sodelujejo v Lenarški odbojkarski ligi, kjer 
zasedajo najvišja mesta. Termin ob petkih je redno 
obiskovan, opažajo, da se jim pridružuje vedno več 
mladih, kar pozdravljajo in si želijo še več mladih, da 
se jim pridružijo.

Znotraj Športnega društva Destrnik deluje tudi ko-
šarkarska sekcija, ki koristi le termine vadbe v telo-
vadnici, in sicer imajo termin ob ponedeljkih. 

Imamo tudi smučarski sekcijo – skakalci, ki pa leta 
2023 niso bili aktivni, saj je njihovo delovanje odvis-
no od vremena. Imamo tudi kolesarsko sekcijo, ki je 
ob občinskem prazniku organizirala kolesarjenje po 
Občini Destrnik.

Za leto 2024 so si zadali naslednje cilje:

• Šahisti bodo igrali v slovenjegoriški ligi in v 3. ligi 
vzhod. Sodelovali bodo na posameznih turnirjih 
v okolici. Ob občinskem prazniku bodo organizi-
rali memorialni turnir in turnir za otroke.

• Nogometna sekcija namerava ob občinskem 
prazniku izvesti turnir med vasmi. Zadnji teden 
v mesecu avgustu načrtujejo izvedbo nogome-
tnega kampa za otroke in potem nadaljevati z 
organiziranimi treningi. Prizadevajo si, da bi 
članska ekipa zaigrala v lenarški slovenjegoriški 
ligi. Konec leta planirajo izvedbo nogometnega 
turnirja v športni dvorani.

• Odbojkarska sekcija bo organizirala turnir v 
odbojki za pokal Urban v športni dvorani. Sode-
lovali bodo na turnirjih na mivki pa celi Sloveniji, 
Avstriji in Hrvaški. Prav tako bodo igrali v odboj-
karski ligi v Lenartu. Želja odbojkarjev je tudi, da 
bi si skupinsko ogledali tekme Lige narodov v 
odbojki, ki bodo potekale med 18. in 23. junijem 
v Stožicah.

ŠPORTNO LETO 2023
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Občinski svet Občine Destrnik je na svoji 11. redni 
seji, ki je bila 31. 3. 2016, sprejel sklep, da občina 
kupi parcele nasproti gasilskega doma Destrnik, 
v k. o. Destrnik, s površino 5.226 m2, za znesek 
100.000,00 evrov. Nakup so dodatno obravnavali 
na 16. redni seji občinskega sveta, ki je bila 10. 3. 
2017, ko so sprejeli sklep o višji ceni nakupa, in sicer 
120.000,00 evrov. Kupnina je bila v celoti izplačana 
13. 12. 2019. Podatki so povzeti iz dopisa občine z 
dne 7. 12. 2023. Občina se je za nakup tega zemljiš-
ča neuspešno dogovarjala že v preteklosti.

Sedanji Občinski svet Občine Destrnik je na svoji 
2. redni seji 17. 2. 2023 pod 11. zaporedno točko 
dnevnega reda obravnaval in sprejel predlog Odloka 
o proračunu Občine Destrnik za leto 2023, in sicer 
s sedmimi glasovi »za« ter štirimi »proti«. V Načrtu 
ravnanja s stvarnim premoženjem Občine Destrnik 
za leto 2023, tabela II (Načrt razpolaganja nepre-
mičnega premoženja, obrazec 2), je pod zaporedno 
številko 16 navedena prodaja zemljišč nasproti GD 
Destrnik (parc. št. 270/16, 270/23, 270/18, 270/19, 
270/20 in 270/21, vse k. o. Destrnik) v skupnem 
znesku 180.000,00 evrov. Zanimivo je tudi dejstvo, 
da je občina imela to zemljišče že leta 2022 v načrtu 

prodaje za znesek 100.000,00 evrov. To pomeni za 
nižji znesek od tistega, po katerem je zemljišče kupi-
la. V načrtu prodaje pa je bila tudi parcela, ki sploh 
ni bila v lasti občine.

V začetku julija 2023 smo v Ljudski iniciativi Destrnik 
pričeli zbirati podpise proti prodaji omenjenega 
zemljišča. Zbrali smo več kot 150 podpisov, ki smo 
jih na občino predali 18. 7. 2023. Podpise je bilo 
pripravljeno prispevati še več občank in občanov 
Občine Destrnik. Nismo jih zbirali z namenom refe-
renduma, kot so nam očitali, ampak le kot opozorilo 
aktualni politiki, da ne izvede prodaje, dokler se ne 
sooči z argumenti proti njej.

Ko se je pričelo govoriti, da zbiramo podpise proti 
prodaji, je županja Občine Destrnik z dopisom št. 
478-8/2023-5 dne 11. 7. 2023 javno objavila Javno 
zbiranje ponudb za prodajo nepremičnin s parcelni-
mi št. 270/16, 270/18, 270/19, 270/20, 270/21 in 
270/23, vse k. o. Destrnik, v skupni površini 4.786 
m2, v deležu 1/1, ki se prodajajo kot celota. V 5. točki 
razpisa je bilo zapisno, citiram: »Ponudbena cena za 
nepremičnine, ki so predmet prodaje, mora znašati 
najmanj 133.381,15 evra. Najugodnejši ponudnik 

• Termini v telovadnici se 
v začetku leta nadalju-
jejo naprej, prav tako si 
bomo prizadevali, da 
bomo v jesenskem delu 
ponovno napolnili telo-
vadnico. 

• Vse sekcije si želijo 
pridobiti čim več novih 
članov.

Letos je bilo za športno dru-
štvo volilno leto, še naprej 
ostaja predsednik društva 
Damjan Žerjav, v upravni 
odbor so bili imenovani Milan Petrič, Bojan Potrč, 
Boštjan Caf, Darko Domjan, Tomaž Zorec in Sonja 
Mahorič.

Športno društvo Destrnik si je v letu 2024 zadalo, 
da v poletnih mesecih izvede dogodek za vse člane 
društva in tako zaznamuje 25 let delovanja društva.  

»Vse tiste, ki si želijo rekreacije, pa vabimo, da se 
nam pridružite na raznih terminih nogometa, košar-
ke, odbojke in šaha. Ob toplejših dneh pa se nam 
lahko pridružite na kolesih,« še zaključijo z vabilom. 

 
Vir: Športno društvo Destrnik

Avtor fotografij: ŠD Destrnik

PRODAJA OBČINSKEGA ZEMLJIŠČA 
NASPROTI GASILSKEGA DOMA DESTRNIK

PISMA OBČANOV
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na ponujeno ceno plača še 22 % davka na dodano 
vrednost.«

Iz dopisa (7. 12. 2023) ugotavljam, da je občina 
prodala zemljišča s skupno površino 4.736 m2 
za znesek 135.868,85 evra brez DDV, oziroma za 
165.760,00 evrov z DDV. V proračunu občine je bila 
prodaja ocenjena na 180.000,00 evrov. Zakaj je v 
ponudbo prodaje vpisan nižji znesek od zapisanega 
v predlogu proračuna za leto 2023, mi ni znano. 
Za to razliko tudi ni bila podana nobena razlaga. 
Iz navedenega dopisa je tudi razbrati, da je zraven 
kupnine (120.000,00 evrov) imela občina pred pro-
dajo s predmetnim zemljiščem še stroške v višini 
38.288,69 evra (geodetske storitve, načrt rušitve in 
odstranitev obstoječega objekta, cenitev zemljišča). 
Pred prodajo zemljišča je občina imela s tem zemlji-
ščem skupni strošek v višini 158.288,69 evra.

Razlika med kupljeno in prodajno površino je 490 
m2, in sicer 173 m2 zemljišča v dobro pločnika ob 
cesti R3 (parc. št. 270/10, 270/11, 270/12, 270/13, 
270/14 in 270/15, vse k. o. Destrnik) ter 317 m2, 
na katerih stojita preša in lanišnica z opornim zidom 
(parc. št. 270/26 in 270/24, obe k. o. Destrnik).

Pri prodaji zemljišča nasproti GD Destrnik je župa-
nja spregledala dejstvo, da je v začetku leta 2023 
Turistično društvo Destrnik na občinski svet naslo-
vilo vlogo o odmeri dela parcel (parc. št. 270/ 16 in 
270/25, obe k. o. Destrnik) za širitev parkirišča pred 
lekarno in ZD Destrnik. Na tem delu je ozko parki-
rišče, urejeno na parceli s parcelno številko 25/11, 
k. o. Destrnik.

Iz zapisnika 1. redne seje Odbora za infrastrukturo z 
dne 6. 2. 2023 je razbrati, da je županja pod točko 
Razno prisotne seznanila s položajem z naslednji-
mi besedami: »Med sklicem seje smo prejeli dopis 
Turističnega društva Destrnik, ki prosi za razširitev 
parkirnega prostora pred gasilsko-turističnim do-
mom. V prvi fazi predlagajo odmero in prestavitev 
dveh mejnikov. O tem smo se pogovarjali že lansko 
leto, vendar ko je bil geometer na terenu, nismo 
mogli tega narediti, ker je bila rušitev v teku. Tako da 
smo se to dogovorili že v lanskem letu, da bomo to 
uredili, ko bo vzpostavljeno stanje, da bo to možno 
izvesti.« Predsedujoči je nato odprl razpravo glede 
tega, h kateri se ni priglasil nihče.

Po glasovanju je bil sprejet sklep št. 8, citiram prepis: 
»Odbor za infrastrukturo vlogi Turističnega društva 
ugodi, občinsko upravo pa zadolži, da zadeve izpelje 
takoj, ko bo to mogoče. Sprejet soglasno.«  (Na seji 
sem bil osebno prisoten.)

Občinska uprava je Turističnemu društvu Destrnik 
poslala odgovor na vlogo o njeni ugodni rešitvi. Do-
pis je podpisala županja.

Občina ni niti pred prodajo niti med njo izpeljala 
odmere zemljišča za širitev parkirišča pred gasil-
sko-turističnim domom Destrnik. Turistično društvo 
Destrnik je v dobri veri, da bo mogoče širiti parki-
rišče, odstranilo trto in ogrodje »brajd« že spomladi. 
Občina ima za mejo parcele 25/11, k. o. Destrnik 
(sedaj že na prodanih parcelah), vgrajeno meteorno 
kanalizacijo, v katero so speljane meteorne vode s 
parkirišča, z bližnjih objektov in lokalne ceste, vse od 
vodohrana Ojstrovec. Za to meteorno kanalizacijo 
si v času prodaje najverjetneje ni dala vpisati služ-
nosti vgrajenega stanja niti vzdrževanja.

Dobrih sto članov Turističnega društva Destrnik nas 
je bilo glede navedenih dejstev zavedenih z dopi-
som o pozitivni rešitvi vloge. Sprašujem pa se tudi, 
zakaj na odmero nista pravočasno opozorila oba 
podžupana. Eden od njiju je tudi predsednik Odbora 
za infrastrukturo (oba sta tudi člana tega odbora). 
Odbori občinskega sveta so po statutu posvetoval-
na telesa in izvajanje njihovih sklepov za županjo 
niso obvezujoči. Vloga Turističnega društva De-
strnik je bila naslovljena na občinski svet, županja 
pa te vloge ni dala na dnevni red občinskega sveta. 
Domnevam, da bi vlogi ugodil tudi občinski svet.

Tako je politika brez tehtnega razmisleka, ne da bi 
spoštovala dogovorjeno in prisluhnila protiargu-
mentom, prodala zemljišče na pragu svojega dvo-
rišča. 

Anton Kovačec, občinski svetnik

Avtor fotografij: Anton Kovačec
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Na območju Občine Destrnik je opažen porast vo-
ženj z motorji za kros in štirikolesniki v naravnem 
okolju, s čimer je povzročena škoda v gozdovih in 
na njivah ter plašenje divjadi.

Voznike obveščamo, da je vožnja v gozdovih z Za-
konom o ohranjanju narave omejena oz. prepove-
dana z:

• 28.b členom (vožnja z vozili na motorni ali drug 
lasten pogon vozila v naravnem okolju): globa 
za navedeni prekršek je navedena v 161. členu, 
4. odstavek, zveza 1/5, in sicer v znesku 40 eu-
rov za posameznika,

• 28.d členom (vožnja s kolesi 
v naravnem okolju): globa za 
navedeni prekršek je navede-
na v 161.a členu, 4. odstavek, 
zveza 1, in sicer v znesku 100 
eurov.

»Prav tako je vožnja s štiriko-
lesniki, kros motorji in kolesi v 
gozdovih prekršek po Zakonu o 
gozdovih (ZG), ki je naveden v 40. 
členu omenjenega zakona. Globa 
za navedene prekrške je navede-
na v tretjem odstavku 81. člena in 
znaša 200 eurov za posamezni-
ka,« pojasnjuje vodja policijskega 
okoliša Robert Rojko. 

Vožnja izven določenih gozdnih 
cest je strogo omejena na name-
ne gospodarjenja z gozdovi ali 
reševanje ljudi oz. lastnine. Kros 
motorji sodijo izključno na poli-

gon za motokros ali območja, namenjena terenski 
vožnji. 

»V primeru kršitev naj občani obvestijo pristojno Po-
licijsko postajo Ptuj, ali pa naj pokličejo na številko 
113,« sporoča policist Rojko.

Pripravila: Špela Pokeržnik

OPRAVIČILO
Spoštovani gospod Kovačec,

kot odgovorna urednica občinskega glasila Občan se vam osebno opravičujem za napako, ki se je 
nehote zgodila pri objavi šestega odstavka vašega besedila v rubriki Pisma občanov v občinskem 
glasilu Občan št. 4, ki je izšel decembra 2023. Vaše stališče o delovnem času poslovanja pogodbene 
pošte v Destrniku je bilo napačno navedeno. Stavek se je glasil: »Najbrž se vsi strinjamo, da tak 
delovni čas poslovanja pogodbene pošte v Destrniku našim občanom ne ustreza.« Pravilen stavek 
se glasi takole: »Najbrž se vsi strinjamo, da tak delovni čas poslovanja pogodbene pošte v Destrniku 
našim občanom ustreza.« 

 Tako vas, gospod Kovačec, kot vse občanke in občane vljudno prosim za razumevanje.

 
S spoštovanjem, Špela Pokeržnik

OBVESTILA

VARUJMO NARAVO: VOŽNJA S ŠTIRIKOLESNIKI IN 
KROS MOTORJI V GOZDU JE PREPOVEDANA
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Ptujčan Ignac Habjanič že 13 let na širšem ptujskem 
območju zbira zamaške v humanitarne namene. 
Doslej je zbral že več kot 7 ton plastičnih zamaškov, 
kar v denarju predstavlja 25.000 evrov. S svojim 
delom in količino zbranih zamaškov je ob finančni 
pomoči razbremenil tudi komunalne deponije in 
pomagal naravi v smislu čim manjšega onesnaže-
vanja. Tudi v bodoče prosi vse ljudi dobre volje, da 
zbirajo zamaške ter mu jih dostavijo, da lahko po-
maga tistim, ki so pomoči potrebni. 

»Po upokojitvi sem moral začeti nekaj delati, da 
ne bi zašel,« pravi Habjanič in se zahvaljuje prav 
vsem, ki so pripomogli k zbiranju zamaškov. Pri 
tem izpostavi tudi nekaj javnih osebnosti, ki so se 
pridružile njegovi aktivnosti: svetovni prvak v boksu 
Dejan Zavec, svetovna prvakinja v športnem ple-
zanju Mina Markovič, svetovna prvakinja v smuku 
Ilka Štuhec, svetovni prvak v smučanju prostega 
sloga Filip Flisar, svetovni prvak v metu diska Kri-
stjan Čeh, dvakratni udeleženec olimpijskih iger v 
maratonu Mirko Vindiš, svetovni prvak v motokrosu 
Tim Gajser, najuspešnejši strelec v slovenski I. no-
gometni ligi Marcos Magno Tavares, najuspešnejša 
slovenska šahistka z nazivom mednarodni mojster 
Laura Unuk, predsednik Šahovske zveze Slovenije, 
predsednik državnega zbora in evropski poslanec 
Milan Brglez, skupina športnikov in športnic, ki so 
bili v času po osamosvojitvi Slovenije športniki leta v 
našem najstarejšem mestu, predsednica Republike 

Slovenije Nataša Pirc Musar, predsednik Sončka 
Slovenije Lojze Tomaževič, ptujska županja Nuška 
Gajšek in njen podžupan, Adi Smolar, Vlado Kreslin, 
Slavko Kovačič – Spidi, direktor uprave Talum Mar-
ko Drobnič, predelovalec – reciklator lastnik firme 
Omaplast iz Grosuplja gospod Marko Omahen, po-
veljujoči iz vojašnice generala Maistra iz Maribora 
major SV Gorazd Sagadin in podpolkovnik SV Jure 
Himelrajh, ki vršijo odvoz zamaškov do predeloval-
ca – reciklaže, ravnatelji javnih zavodov in društev, 
učenci ptujskih OŠ in tudi mali nadobudneži iz vrtcev.

Zakaj je reciklaža pomembna?

Svetovna proizvodnja plastike narašča vsako leto 
in po nekaterih statistikah količina proizvedene 
plastike krepko presega 300 milijonov ton na leto. 
Z ločenim zbiranjem odpadkov, med katerimi je 
tudi zbiranje plastičnih zamaškov, lahko velik del 
odpadne plastike vrnemo preko postopka reciklaže 
v ponovno uporabo.

Skupaj lahko ohranimo dragocene naravne vire. 
Uporabni plastični granulati se preko reciklaže proi-
zvajajo brez uporabe surove nafte.

Skupaj lahko ohranimo velike količine energije. 
OMAPLAST porabi 90 % manj energije na tono re-
ciklirane plastike, kot je je potrebno za proizvodnjo 
primarne surovine iz surove nafte.

Skupaj lahko preprečimo onesnaževanje ozračja. Z 

ZBIRAJMO ZAMAŠKE
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vsako tono reciklirane plastike preprečimo tudi do 
2 toni toplogrednih plinov, ki bi nastali pri običajni 
proizvodnji plastike v rafinerijah.

Skupaj lahko preprečimo onesnaževanje okolja. 
Odpadno plastiko se predeluje z uporabo najno-
vejše tehnologije brez kemikalij in okolju nevarnih 
postopkov, ob tem pa reciklaža ne predstavlja ni-
kakršnega tveganja za okolje in ljudi.

Skupaj pomagajmo naravi in posledično otrokom, 
ki potrebujejo pomoč. Odstranite zamašek s plas-
tenke, preden jo vržete v smeti, in tako z odpadkom 
– kar zamašek nedvomno je – pomagajte naravi in 
nekomu, ki je pomoči potreben. 

Pripravila: Špela Pokeržnik

Avtor fotografij: Arhiv Ignaca Habjaniča

Tisti, ki jih imamo radi, ne odidejo.
Vsak dan hodijo ob nas,
nevidno, neslišno, a vedno blizu.
Še vedno ljubljeni, za vedno dragi.

SPOMIN

1. februarja 2024 je minilo 10 let, 
odkar nas je zapustila draga
mama, babica in prababica

MARIJA ŽAMPA
iz Levanjc 10

Hvala vsem, 
ki se je spominjate z lepo mislijo in molitvijo.

Tvoji najdražji.

Nešteto sveč je zagorelo,
nešteto rožic je ovenelo.
Nešteto solz preteklo je,
življenja naša so se spremenila,
a srca naša tebe ne bodo pozabila.

V SPOMIN

11. marca je minilo 1 leto odkar nas je za 
vedno zapustila

naša draga žena, mama ter babica

ARNUŠ SILVA 
iz Destrnika 44B

Hvala vsem, ki se ustavljate na njenem grobu 
ter ji prinašate sveče in cvetje.

Žalujoči: vsi tvoji

SPOMIN
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Odšla si tiho, brez slovesa,
za seboj pustila le spomin
na naša skupna srečna leta.
Le srce ve, kako boli,
ko tebe več med nami ni.

V SPOMIN

23. januarja so minila tri leta, odkar nas je 
zapustila 

naša draga mama, tašča, babica in prababica

TEREZIJA PETRIČ
iz Svetincev 37

Iskreno se zahvaljujemo vsem, 
ki postojite na njenem grobu, 

ji prižgete svečo, poklonite cvet 
in jo ohranjate v lepem spominu.

Njeni najdražji

Težko je pozabiti človeka, 
ki bil ti je drag, 
še težje je izgubiti ga za vedno,
a najtežje je naučiti se 
živeti brez njega.

18. marca 2024 bo minilo 10 let žalosti in 
bolečine, odkar nas je zapustila draga

DANICA SATLER
iz Strmca pri Destrniku

Hvala vsem, ki se z lepo mislijo ustavite 
pri njenem grobu.

Žalujoči: vsi njeni

Vse na svetu mine, vse se spremeni,
le spomin na vaju ostaja in živi,
ker dom je prazen, saj vaju v njem več ni.

SPOMIN

KATARINA SEVER
5. 2. 2022

ANTON SEVER
15. 3. 2013

iz Drstelje

Mami minevata dve leti, očetu pa 11 let, 
odkar sta tiho zaspala.

Hvala vsem, ki se ju spominjate.

Vajini najdražji

Spomin – edini, 
ki ostane močan nad vsem.
Edini cvet, ki ne ovene,
edini val, ki se ne razbije,
edina luč, ki ne ugasne.
Počivaj v miru. 

V SPOMIN

Minila so tri leta, odkar nas je za vedno 
zapustila naša draga mama, tašča, stara 

mama, prababica in teta

ANA DOKLOVIČ
iz Jiršovcev 48, Destrnik

(15. 7. 1941–11. 12. 2020)

Hvala vsem, ki postojite ob njenem grobu, ji 
prižigate sveče ter obujate lepe spomine nanjo.

Tvoji najdražji
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Vsi bodo dosegli svoj cilj,
le jaz ga ne bom dosegel.
Ognja prepoln, poln sil,
neizrabljen k počitku bom legel.
(S. Kosovel)

ZAHVALA

Ob boleči izgubi sina, brata, nečaka ...

ANDREJ PUKŠIČ
iz Drstelje 23

Iskreno se zahvaljujemo vsem njegovim prijateljem, sose-
dom, sorodnikom, sošolcem in znancem, ki ste ga spremili 

na njegovi zadnji poti in nam v teh težkih trenutkih nesebično 
stali ob strani. Hvala za vaše sočutje, besede sožalja, sveče, 

cvetje, denarno pomoč in darovane svete maše. Hvala 
gospodu župniku Jožetu Škofiču za sveto mašo in pogrebni 

obred, hvala pogrebnemu podjetju Almaja za njihove storitve, 
govornici Danici za izbrane besede ob slovesu in pevcem za 
prelepo odpete pesmi. Hvala za vse tudi Ivankinim bivšim in 

sedanjim sodelavcem.

Žalujoči: njegovi najbližji

Ni več tvojega smehljaja,
le trud in delo tvojih pridnih rok ostaja.
Ni te več na pragu, ni te več v hiši,
nihče več tvojega glasu ne sliši,
zato pa pot nas vodi tja,
kjer rože ti cvetijo
in sveče v spomin gorijo.

SPOMIN

Minilo je eno leto, odkar nas je zapustil naš 
dragi mož, ati in dedek

MARJAN ZELENIK
iz Janežovskega Vrha 43a v Destrniku

Hvala vsem, ki mu prižigate svečke, prinašate 
rože in ga ohranjate v lepem

spominu.

Tvoji najdražji

Veseli s teboj smo živeli,
žalostni, ker te več ni ...
Ostali so živi spomini.
Z nami potuješ vse dni ...                                     
                                                                                                                      

 V SPOMIN

24. februarja minevajo štiri leta, 
odkar nas je za vedno zapustil naš dragi mož, 

oče, tast in dedek

JOŽEF ARNUŠ
iz Vintarovcev 24

Hvala vsem, ki postojite ob njegovem grobu, 
mu prinašate sveče, nosite rože in obujate lepe 

spomine nanj. 

Tvoji najdražji

V SPOMIN 
ZA 16. OBLETNICO

Tudi če tebe ni, 
v mislih z nami vedno si. 

MARJAN HORVAT
Destrnik 57

Hvala vsem, ki ga imate v lepem spominu 
in mu prižigate svečke.

Vsi njegovi
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Vam, drage mame

Materinski dan je prav posebna priložnost, ko izrazimo 
hvaležnost in spoštovanje za nesebično žrtvovanje ter 
brezmejno naklonjenost, ki ju matere nudijo vsak dan.

Že od rojstva otroka materina ljubezen ne pozna meja. 
To je ljubezen, ki presega besede in dejanja ter govori z 
iskrenimi pogledi in srčnimi objemi. To je ljubezen, ki je 
brezpogojna, neomajna in večna.

Matere so stebri moči v našem življenju, vodijo nas sko-
zi izzive, slavijo naše uspehe in nas tolažijo v stiski. So 
naši prvi učitelji, ki dajejo dragocene lekcije prijaznosti, 
vzdržljivosti in sočutja. So naše največje navijačice, ki nas 
bodrijo, ko lovimo svoje sanje in posegamo po zvezdah.

Drage mame, ob tem materinskem dnevu vam želimo 
vse najlepše in najboljše. Hvala za vso ljubezen, ki jo 
dajete. Ste srce in duša naših družin. Navdihujete, dvi-
gujete in polnite naša življenja z veseljem in ljubeznijo. 

Blagoslovljene velikonočne praznike

Velika noč je najbolj slovesen, največji in najsta-
rejši cerkveni praznik. Praznujemo jo na začetku 
pomladi, po 40-dnevnem postu, ki sledi mastne-
mu pustu. Je čas razmišljanja, praznovanja vre-
dnot, ljubezni in sočutja, ki služi kot opomin na 
vero v upanje, ponovno rojstvo in obljube svetlej-
šega jutri.

Spoštovane občanke in občani,

naj vam velikonočni prazniki prinesejo blagoslov, 
mir, veselje in novo upanje za prihodnost ter vli-
jejo moči in poguma, da bomo še naprej skupaj 
gradili močnejšo in odpornejšo skupnost, ki te-
melji na sočutju, enotnosti in povezanosti.

Vam in vašim najdražjim želim blagoslovljene 
in vesele velikonočne praznike.

Županja Vlasta Tetičkovič-Toplak,
občinski svet in občinska uprava


